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REPUBLIKA  HRVATSKA 

ZAGREBAČKA ŽUPANIJA 

GRAD SAMOBOR 

Gradsko vijeće 

 
KLASA: 021-05/18-01/2 

URBROJ: 238-11-04-01/02-18-2 

Samobor, 29.03.2018. 

 

ZAPISNIK 

s 8. sjednice Gradskog vijeća Grada Samobora, održane 29. ožujka 2018. 

godine u prostorijama Gradske vijećnice Grada Samobora, Trg kralja 

Tomislava 5, Samobor. 
 

Započeto u 14.00 sati. 

 

NAZOČNI VIJEĆNICI: Petra Babojelić, Miljenko Bišćan, Željko Bošković, Davor 

Daničić, Irena Franceković, Maja Gračanin, Ivan Horvat, Vinko Jaklenec, Đurđica Jančikić, 

Irena Kapor, Željko Mataušić, Lovro Mihelić, Andrija Noršić, Ivan Patekar, Zlatko Rešetar, 

Vladimir Skendrović, Damir Skok, Miran Šoić, Franjo Štefanić, Luka Tomovski, te 

naknadno pristigla Ivana Šolčić  

 

IZOČNI VIJEĆNICI: Franjo Bedeničić, Damir Gorišek, Ivan Kaselj - opravdao, Svebor 

Labura  

 

PROČELNICA: Valentina Horvat 

 

OSTALI: 

- Sanja Horvat Iveković, zamjenica gradonačelnika Grada Samobora 

- Željko Stanec, zamjenik gradonačelnika Grada Samobora 

- Željko Radovanić,  Zvonko Župančić, Marinko Džepina, Juro Horvat, Mladen Ogrinc, 

pročelnici upravnih tijela Grada Samobora 

- Ana Vlah, zamjenica pročelnika Upravnog odjela za opće, pravne i tehničke poslove 

- Tamara Mekinjić, unutarnja revizorica 

- Josip Petrić, viši referent za informatičke poslove u Uredu gradonačelnika 

- Petra Aralica, voditeljica Referade za odnose s javnošću i informatičke poslove u 

Upravnom odjelu za opće pravne i tehničke poslove 

- javnost 

 

 

Predstavnici sredstava javnog priopćavanja. 

 

 

 

ZAPISNIČARKA: Nada Gorišek 
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MIRAN ŠOIĆ – Sve vas lijepo pozdravljam i otvaram našu 8. sjednicu Gradskog 

vijeća, a da bi mogli početi raditi moramo utvrditi da li imamo potreban broj nazočnih 

vijećnika, pa bih molio gđu Anu Vlah da izvijesti koliko nas ima.  

 

ANA VLAH – Prelazimo na utvrđivanje nazočnosti na sjednici prozivkom vijećnika. 

 

MIRAN ŠOIĆ – Dakle, možemo konstatirati da je od 25 vijećnika prisutno 20 

vijećnika. Kasnije ćemo konstatirati kada se ovi drugi priključe. Malo imamo tehničkih 

problema jer se jedan mikrofon pokvario, ali ćemo mi ti ispeljati. 

 Prije nego krenemo na dnevni red, kao što je to i uobičajeno predlažem da verificiramo 

Zapisnik sa 7. sjednice Gradskog vijeća Grada Samobora održane 25.01.2018. godine. 

 Da li ima primjedbi na Zapisnik?  

 

VLADIMIR SKENDROVIĆ - Načelno nemam prigovora na tekst Zapisnika, nego 

na zadnju konstataciju na kraju gdje kaže pročelnica Valentina Horvat: "Ove godine smo 

osigurali sredstva u proračunu 2018. i trenutno smo u fazi prikupljanja ponuda za teblete, tako 

da se nadamo u najskorijem razdoblju, do sljedeće sjednice ćete imati tablete pred sobom." Ja 

ih nažalost ovdje ne vidim, a to je razlog da si nisam isprintao onu knjigu od 129 stranice na 

onom CD-u, jer mislim da bi bilo predebelo to nositi tu na sjednicu. Čisto me zanima uvodno 

odgovor na to pitanje, kad će to biti riješeno.  

 

ANA VLAH - Evo, upravo smo sada dobili informaciju, tableti su danas pristigli u 

Grad, a s obzirom da smo iduću sjednicu isplanirali, a o čemu ćete dobiti informaciju pod 

posljednom točkom dnevnog reda, za 24. svibnja, mi ćemo podjelu materijala organizirati 

zajedno s nekakvom malom edukacijom i podjelom tableta, tako da očekujete nekih tjedan do 

osam dana prije same sjednice poziv gdje ćemo u Gradskoj vijećnici ili na nekom adekvatnom 

mjestu organizirati edukaciju i podjelu materijala. Tako da ćete tablete imati na idućoj 

sjednici. 

 

 

MIRAN ŠOIĆ - Da li ima još netko da se javlja po zapisniku? Ako nema, tko je za da 

se Zapisnik sa 7. sjednice verificira. 

 Nakon provedenog glasovanja Gradsko vijeće Grada Samobora jednoglasno je (20 

"za") donijelo sljedeći 

 

ZAKLJUČAK 

 

I. 

Verificira se Zapisnik sa 7. sjednice Gradskog vijeća Grada Samobora održane 25. 

siječnja 2018. godine, u tekstu kao što je dan u materijalima za sjednicu. 

 

II. 

Tekst Zapisnika prilaže se ovom zaključku i njegov je sastavni dio. 

 

 

MIRAN ŠOIĆ - Uz poziv za današnju sjednicu primili ste prijedlog Dnevnog reda.  

Da li ima dopuna ili primjedbi na Dnevni red? Ako nema, dajem ovakav prijedlog 

dnevnog reda na glasovanje. 

Nakon provedeno glasovanja Gradsko vijeće Grada Samobora jednoglasno je (20 

"za") usvojilo sljedeći 
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DNEVNI RED 

 

1. Prijedlog odluke o komunalnom doprinosu 

2. Prijedlog odluke o kriterijima, mjerilima i načinu financiranja decentraliziranih 

funkcija osnovnog školstva Grada Samobora u 2018. godini 

3. Izvješće o radu gradonačelnika Grada Samobora za razdoblje od 01. srpnja do 31. 

prosinca 2017. godine  

4. Izvješće o radu Upravnog odjela za društvene djelatnosti za 2017. godinu 

5. Izvješće o radu Upravnog odjela za financije za 2017. godinu 

6. Izvješće o radu Upravnog odjela za komunalne djelatnosti za 2017. godinu 

7. Izvješće o radu Upravnog odjela za gospodarstvo, razvoj i projekte Europske unije za 

2017. godinu 

8. Izvješće o radu Upravnog odjela za provođenje dokumenata prostornog uređenja i 

gradnju za 2017. godinu 

9. Izvješće o radu Upravnog odjela za opće, pravne i tehničke poslove za 2017. godinu 

10. Izvješće o radu Jedinice za unutarnju reviziju za 2017. godinu 

11. Izvješće o realizaciji Plana gradnje komunalnih vodnih građevina i Programa gradnje 

objekata i uređaja komunalne infrastrukture u Gradu Samoboru za 2017. godinu 

12. Izvješće o realizaciji Programa održavanja komunalne infrastrukture za 2017. godinu 

13. Izvješće o realizaciji Programa gospodarenja i upravljanja gradskom imovinom i 

usmjeravanja prostornog razvoja Grada Samobora za 2017. godinu 

14. Izvješće o realizaciji Programa mjera za razvoj malog gospodarstva, poljoprivrede i 

turizma Grada Samobora za 2017. godinu 

15. Izvješće o realizaciji Programa javnih potreba u predškolskom odgoju i obrazovanju 

Grada Samobora za 2017. godinu 

16. Izvješće o realizaciji Programa javnih potreba u školstvu Grada Samobora za 2017. 

godinu 

17. Izvješće o realizaciji Programa javnih potreba u sportu Grada Samobora za 2017. 

godinu 

18. Izvješće o realizaciji Programa javnih potreba u kulturi Grada Samobora za 2017. 

godinu 

19. Izvješće o realizaciji Programa javnih potreba u tehničkoj kulturi Grada Samobora za 

2017. godinu 

20. Izvješće o realizaciji Programa javnih potreba u socijalnoj skrbi i zdravstvu Grada 

Samobora za 2017. godinu 

21. Izvješće o radu davatelja javne usluge prikupljanja miješanog i biorazgradivog 

komunalnog otpada za 2017. godinu 

22. Izvješće o lokacijama i količinama odbačenog otpada, troškovima uklanjanja 

odbačenog otpada i mjerama za sprečavanje nastanka otpada za 2017. godinu 

23. Prijedlog zaključka o odobravanju sklapanja Ugovora o kupoprodaji nekretnina na 

području k.o. Rakovica, k.o. Samobor i k.o. Otok Samoborski 

24. Prijedlog zaključka o ukidanju statusa javnog dobra za opću uporabu na dijelu kč.br. 

1619, k.o. Samobor  

25. Prijedlog Plana gospodarenja otpadom grada Samobora za razdoblje od 2018. do 

2023. godine 

26. Prijedlog Procjene rizika od velikih nesreća na području grada Samobora 

27. Izvješće o radu Savjeta mladih za 2017. godinu 

28. Prijedlog zaključka o osnivanju Međustranačkog vijeća Grada Samobora 

29. Ostale informacije. 
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MIRAN ŠOIĆ - Sada prelazimo na naš standardni Aktualni sat. 

Da li se netko javlja? 

 

DAMIR SKOK - Ja bih u Aktualnom satu o nečemu što već meni osobno postavlja 

veliki problem, sada ne znam da li je opstrukcija u radu ili što. Naime, ja sam materijale za 

sjednicu dobio u ponedjeljak, znači u ponedjeljak navečer kada dođete s posla imate onda 

utorak i srijedu za nekakvu pripremu, analizu u stranci ili s kolegama, to je definitivno 

premalo. Ja govorim o vrlo opsežnom dnevnom redu i vrlo bitnim izvješćima, to je jedan par 

problema. Drugi je, namjerna ili nenamjerna opstrukcija mojeg rada u Odboru za 

poljoprivredu i šumarstvo. Naime, u toj istoj koverti koja me dočekala u ponedjeljak navečer 

doma je bio moj poziv za sjednicu odbora koji se održao dva sata prije nego što sam ja došao 

doma. Znači dobijem u ponedjeljak pozive, gdje ubacite kovertu, a to je već drugi puta. Ja 

dobivam otprilike poziv taj dan ili dva dan poslije nakon što je održana sjednica Odbora za 

poljoprivredu. Ovo sam molio i kumio prošli puta, sada zahtijevam službeno objašnjenje i 

recite ako ne želite da sam član Odbora za poljoprivredu, onda mi to otvoreno recite da ja ne 

bih ispao budala pred javnošću i da ne dolazim na sjednicu. Mislim da je to vrlo ružno i 

neprofesionalno ponašanje od vas. Toliko za sada. 

 

MIRAN ŠOIĆ - Gosp. Skok je to i prošli puta tražio. 

 

ANA VLAH - Evo ovako, prije svega želim samo naglasiti kako je materijal poslan u 

poslovničkim rokovima, a to je sedam dana prije same sjednice, dakle u četvrtak, i mi od 

kolege iz našeg Upravnog odjela, koji dostavlja materijale, nismo dobili nikakvu povratnu 

informaciju da nekomu nije dostavio. Zna se dogoditi ako su nekakve vremenske prilike takve 

da dođe do nedostavljanja na neka udaljenija mjesta, ali u ovom slučaju to nije bio slučaj. 

Tako da stvarno ne znam što se dogodilo, nemoguće da niste dobili. Naravno ne želim reći da 

lažete, daleko od toga, ali u četvrtak je sve bilo odaslano iz Grada Samobora. Što se tiče 

poziva za odbore, vijećnicima koji su članovi odbora pozivi dolaze zajedno s materijalom. 

Kolega koji je to dostavljao nikakvu informaciju nam nije dao da nekomu od vijećnika, niti 

članu odbora, u četvrtak materijal nije bio dostavljen. Istražit ćemo i na idućoj sjednici se 

možemo očitovati. 

 

DAMIR SKOK - Gledajte, da je meni i u petak, što nije, nego u ponedjeljak popodne 

supruga našla nagurano u kaslić, u kojeg je teško nagurati pa je polupotrgan, nakon pokušaja 

stavljanja toga u kaslić, ali da sam dobio i u petak te materijale, zar vi mislite da je u redu da 

ja budem u petak popodne pozvan na odbor koji je u ponedjeljak. Zar ne mislite da mi ljudi 

normalni ne planiramo nešto u životu. Zbog čega je to tako? Danas postoje mail-ovi, postoje 

golubi pismonoše, ako nekomu treba, osigurat ćemo ga, ali dajte mi probajte to dostavljati. 

Ovo ne prihvaćam, ja nisam do ponedjeljka dobio nikakvu kovertu. 

 

MIRAN ŠOIĆ - Vodit ćemo računa i provjeriti još jedanput. 

 

LUKA TOMOVSKI - Imam dva pitanja. Prvo pitanje je vezano za utvrđivanje 

granice Grada Samobora. Kao što smo imali priliku vidjeti, gradonačelnik Beljak je sa svojim 

jaskanskim kolegom Novoselom potpisao Sporazum o granici između Samobora i 

Jastrebarskog, taj potez je od velike važnosti za stanovnike naših sela koji sada konačno znaju 

kojem gradu pripadaju, gdje moraju ići rješavati papirologiju i slične stvari. No, kako ni naša 

Hrvatska još nema riješene sve granične sporove, tako na žalost, nema niti Grad Samobor. Na 

području Mjesnog odbora Pavučnjak još uvijek nije utvrđena granica između Grada Samobora 

i Grada Zagreba. No nažalost, to nije samo naša lokalna granica između Samobora i neke 
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druge jedinice lokalne samouprave, već je granica, praktički, između dviju županija, naše 

Zagrebačke i Grada Zagreba. Mene zanima, što će se poduzimati vezano za rješavanje toga 

problema? Jako nam je bito da u to onda uključimo i Županiju. Da li možda znamo vezano uz 

to kakav je stav Županije, s obzirom da sada u županiji vlada jedna vrsta bezvlašća i rasula 

zbog političke trgovine nekih stranaka i pojedinaca. 

Moje drugo pitanje tiče se naših nezaposlenih građana. Naime, prema podacima o 

broju nezaposlenih na području grada Samobora u 2017. godini taj broj je bio 8,1% naših 

sugrađana, dok je u 2016. godini taj broj bio 11,4%. Vidljivi su pozitivni pomaci, ponajviše 

kada vidimo recimo u RH 12,2% bio taj broj nezaposlenosti, a u gradovima koji se mogu 

usporediti s nama kao što je Ivanić Grad 11.4%, naspram 8,1% naših. Zanima me koji su to 

potezi i projekti utjecali na to neko pozitivno pomicanje i što se još kani napraviti da 

smanjimo broj naših sugrađana na burzi?  

 

MIRAN ŠOIĆ - Da li gosp. Stanec može oko granice sa Zagrebom do kuda smo 

stigli? 

 

ŽELJKO STANEC - Moram se prije svega ispričati gosp. Damiru Skoku, evo ovo mi 

je sada prva informacija da niste dobili na vrijeme materijal. Ja vam se ovom prilikom u ime 

gradske službe Grada Samobora ispričavam, nemam razloga da vam ne vjerujem. Ovo što je i 

rekla zamjenica pročelnice gđa Ana Vlah to sigurno stoji, da su materijali u četvrtak otišli, a 

zbog čega vi niste dobili to stvarno ne znam. Primite ispriku u ime Grada Samobora, odnosno 

gradske službe Grada Samobora, jer ne radi se sigurno o nekom namjernom opstruiranju ili ne 

daj Bog da ste iz nekog razloga niste dobili te materijale. 

Što se tiče samog pitanja uvaženog vijećnika gosp. Luke Tomovskog, granica se da 

naravno riješiti ako su obje strane suglasne oko rješavanja granice, a to je bio pozitivan 

primjer između Grada Samobora i Grada Jastrebarskog i onda tu stvarno ne postoje nikakvi 

problemi da se taj problem granica riješi. Konkretno što se tiče rješavanja granice između 

Mjesnog odbora Pavučnjak - Horvati, odnosno Grada Samobora i Grada Zagreba,  tu nažalost 

ima određenih problema. Mi smo taj proces prijedloga promjene granica uputili u Grad 

Zagreb već pred jedno tri godine, čak smo imali jedno obećanje gradonačelnika Grada 

Zagreba da će se on osobno založiti oko rješavanja tog graničnog problema. Osobno sam bio 

na jednom sastanku s pročelnikom gosp. Horvatom, koji je bio zadužen za rješavanje tog 

problema, između Grada Samobora i Grada Zagreba, Skupština Grada Zagreba nije se 

usuglasila s prijedlogom izmjena tih granica koje smo mi predložili. Sada da ne objašnjavam, 

tamo je malo jedan veći problem, jedan dio i naših stanovnika koji pripadaju Gradu Samoboru 

imaju zemlju na području Grada Zagreba, pola ih je "za", a pola ih je "protiv", nije baš 

problem da bi se i s naše strane dao na taj način jednostavno riješiti. To je što se tiče 

konkretnog pitanja na izmjenu granica između Grada Samobora i Grada Zagreba, odnosno 

Županije. 

Što smo napravili konkretno kod smanjena broja nezaposlenih, ja sam čak jednom 

prilikom i rekao u nekoj radijskoj emisiji, da ja osobno mislim da u principu u gradu 

Samoboru i nema nezaposlenih, da manje više svi oni koji žele raditi da su oni i zaposleni. 

Ovo smanjenje od 11% na 8% sa 2016. na 2017. godinu, moram se zahvaliti našim 

obrtnicima, poduzetnicima koji ipak na području grada Samobora zapošljavaju radnu snagu. 

Za ovaj dio još jedanput, mislim da, imam osobne podatke da neke firme traže ljude, danas je 

također bila jedna poduzetnica kod mene, da je raspisala natječaj za 60 zaposlenih i da se od 

tih 60 javilo 6. Tako da mogu reći na konkretnim primjerima da u gradu Samoboru i nema 

nezaposlenih i ovih 8% nije po meni neki pokazatelj da je to stvarna nezaposlenost.     
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IRENA FRANCEKOVIĆ - Imam dva pitanja za aktualni sat, pitanja su vrlo 

konkretna, ne odnose se od Mjeseca pa do Samobora, nego isključivo na naš grad. Prvo je u 

vezi zapošljavanja, vidim da je to postala interesantna tema, ne znam koliko je Grad Samobor 

za stvarno pridonio tome da imamo tako mali postotak nezaposlenih, bojim se da je tu više 

pomogla Irska, Njemačka i ostale zemlje u okruženju. Postoji jedna grupa nezaposlenih koja 

će se teško odlučiti na put u Irsku, a i teško će dobiti posao samo tako u bilo kojem obrtu ili 

poduzeću, a radi se o ženama koje su prešle nekakvu pedesetu godini i iz nekih okolnosti su 

ostale nezaposlene, nemaju još uvjete za mirovinu, pa me jedna takva grupa zamolila da 

postavim pitanje na Gradskom vijeću. Da li će Grad Samobor u neko dogledno vrijeme 

provesti mjeru koja se već počela ponavljati, Međimurska Županija da je to uvela, da se uvede 

neka kategorija gerontodomaćica, znači žena koje bi pomagale i njegovale ljude koji se nisu 

odlučili za dom nego ostaju u svojim kućama, a pruža im se na dnevnoj bazi nekoliko sati 

pomoći oko pospremanja, kuhanja i eventualno osobne njege. Znači, prvo moje pitanje se 

odnosi, da li Grad Samobor razmišlja o tome da se nekom poticajnom mjerom zaposle žene 

iznad pedeset godina upravo kao gerontodomaćice?    

Drugo pitanje se odnosi na neko poštivanje komunalnog reda u Gradu Samoboru. 

Znamo svi da postoje zakoni, odluke o tome na koji način se postupa s kućnim ljubimcima, 

prvenstveno s psima. Mi smo svojedobno imali i neke akcije komunalnih redara, imali smo 

okolo po gradu i one kutije s vrećicama za skupljanje izmeta od kućnih ljubimaca i sve ostalo. 

Međutim sada se u zadnje vrijeme primjećuje da je ta strogoća popustila, da ljudi puštaju pse 

bez nadzora da šeću gradom, dolje u Žumberačkom naselju šeće se neki ogromni pas od jedno 

osamdeset kila bez nadzora, tu po Trgu kad sjedite na kavi dosta pasa ima koji šeću oko bez 

uzice i uništavaju okoliš. Zanima me, da li će se nešto po tom pitanju poduzeti i da li će se 

komunalni redari na neki način natjerati da tu malo više reda uvedu? 

 

SANJA HORVAT IVEKOVIĆ - Dakle, mi smo u suradnji sa susjednim gradovima, 

Gradom Sv. Nedeljom, Općinom Stupnik i našim Crvenim križem zajedno se prijavili na 

natječaj Ministarstva demografije, obitelji i socijalne politike vezano uz onaj projekt Zaželi, a 

gdje je planirano zaposliti oko tridesetak žena na cjelokupnom području, upravo vezano na taj 

projekt gerontodomaćica. Evo, jučer je kod nas bila državna tajnica u Samoboru, gdje je 

predstavljena jedna od mjera koju raspisuje Ministarstvo demografije, a vezano uz korištenje 

Europskog socijalnog fonda za mjeru koja se tiče vrtića, vrtići za skladniji život. Tako da 

pratimo te natječaje i uvijek se nastojimo kandidirati, tako da smo se kandidirali i na taj 

projekt Zaželi, ali čekamo zapravo informacije da li smo prošli na tome projektu, jer se čekalo 

da se oslobode dodatna sredstva. Naravno treba ovdje upozoriti da mi spadamo u tu skupinu 

visoko razvijenih sredina, dakle, u četvrtu skupinu tzv. indeksacije, gdje se gleda razvijenost 

sredine tako da se nadam da nas to neće onemogućiti, jer nas to dosta puta na nekim 

natječajima na neki način onemogući da prođemo, jer se smatra da smo dosta razvijeni. 

Vjerujem da ćemo ipak u ovom projektu proći, jer se upravo sada radi na tome da li će se 

uvrštavati i predstavnike jedinica lokalne samouprave koji spadaju upravo u to četvrtu 

kategoriju, vjerujemo da ćemo proći i da će se upravo ova teško zaposliva skupina žena 

zaposliti i da će pronaći svoje zaposlenje kako ste rekli.  

 

ŽELJKO STANEC - Mi mijenjamo tu Odluku o komunalnom redu, koja propisuje 

način na koji se drže domaće životinje i sve to. Da li se ona u potpunosti primjenjuje, sigurno 

da ne. Puno puta sam znao apelirati na same vlasnike domaćih životinja, da bi u principu 

najbolji regulatori trebali biti upravo oni, jer i oni su odgovorni za držanje svojih kućnih 

ljubimaca. Imamo te određene aktivnosti komunalnog redarstava, pogotovo na javnim 

površinama, vrtićima gdje se igraju naša djeca, tu su jedne, mogu reći, strože kontrole radi 

higijenskih i drugih uvjeta i tu naši komunalni redari na temelju Odluke i kažnjavaju vlasnike 
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domaćih životinja, odnosno pasa koji se ne pridržavaju tih mjera. Po parkovima smo i 

postavili, ali ponovno apeliram na ljude, jer nam to doslovce traje nam tjedan do dva, one 

vrećice za izmete ili neodgovorni to pokidaju tako da je to jedan posao kojeg treba stalno 

popravljati i poboljšavati. Još jednom apeliram isključivo na same vlasnike toga, a bez kazne 

se naravno niti ne postižu efekti, ali isključivo neodgovorni bi trebali biti sami vlasnici. 

 

VLADIMIR SKENDROVIĆ - Najprije ću se zahvaliti vama gosp. predsjedniče na 

vremenu koje ste posvetili da upriličimo jedan sastanak i dogradonačelnici koja je također bila 

prisutna, a upravo je to razlog da možda danas, barem s moje strane, je značajno manji broj 

pitanja na aktualnom satu, pretpostavljam i samih rasprava po točkama, jer smo neke stvari, 

barem ja mislim, otvoreno u dijalogu pojasnili. To je samo znak da jedan dio vladajuće 

garniture ima sluha za neke stvari i da to može ići u dobrom smjeru. 

Htio sam samo ponoviti dva pitanja, da čuju svi vijećnici i mediji, ja sam konkretan 

odgovor dobio od pročelnika, ali s obzirom da je bila komunikacija dosta intenzivna između 

mene i pročelnika Džepine, oko otvorenih natječaja za sredstva. Da li ste vi gosp. pročelniče, 

temeljem onih prijedloga, aplicirali u zadanim rokovima? Radi se o dva natječaja, jedan je bio 

za mjeru do 08.05., temeljem koje bi nam bilo omogućeno da naravno uz sve ostalo uspijemo 

dobar dio sredstava za dogradnju vrtića u Bregani riješiti, a drugi je bio nešto manja mjera ali 

ne zanemariva za cikloturizam. To nije uvjetovano nekim posebnim predradnjama, dosta toga 

je vrlo jednostavno bilo rješivo, to je jedno pitanje. 

Drugo pitanje je bilo vama dogradonačelniče, sam na vašoj emisiji Tribina 

gradonačelnika imao jednu ne polemiku, nego razgovor, vi ste tada rekli da nemate ništa 

protiv, dapače, pa bih ja zamolio, da li mi možemo dogovoriti, ne sa mnom osobno, nego s 

cjelokupnom oporbom koje ipak ima nešto više od jedne trećine u ovom sazivu, da barem 

jednom mjesečno napravimo jednu pilot emisiju, da budemo zajedno gosti i odgovaramo na 

pitanja u jednom demokratskom duhu, da još na jednu razinu više dignemo transparentnost, 

razmišljanja načina rada u Gradskom vijeću Grada Samobora.   

 

MARINKO DŽEPINA - Kao što je vijećnik gosp. Skendrović rekao, mi smo u 

intenzivnom kontaktu bili i svi oni projekti koji se nude od strane fondova Europske unije mi 

u Gradu Samoboru revno to pratimo, dnevno da tako kažem, i nalazimo se svaki dan i 

razgovaramo o svakom projektu koji se objavi, da li na mrežnim stranicama Grada, da li u 

Županiji ili šire. Ono što bih rekao jest, mi smo prijavili Dječji vrtić Bregana u iznosu od dva 

milijuna kuna i to je otišlo prije desetak dana. Znači ispoštivali smo rokove, a isto tako i za 

ovaj drugi projekt. Mi nismo stali na tome, a to ćete možda vidjeti u izvještaju, a to ćemo 

spomenuti naravno u 2017. što smo napravili, ali zapravo i u 2018. već smo pokrenuli 

nekoliko projekata, evo zadnji ovaj WiFi projekt koji pokrećemo. Znači intenzivno radimo, 

pratimo da nam nešto ne bi promaklo, ali u svakom slučaju bit ćemo zahvalni svima vama 

koji nam na vrijeme javite, ako mi slučajno nešto propustimo, da na taj način možemo biti u 

kontaktu i zajedničkim snagama prijavljivati sve projekte i naravno na taj način omogućiti i 

građanima i gradu Samoboru da pospješe svoj boljitak. 

 

ŽELJKO STANEC - Da, točno što se tiče neke transparentnosti i svega toga, vi ste 

me nazvali u emisiju na Radio Samobor i ja sam odgovorio da stvarno nemam ništa protiv da i 

vi sudjelujete zajedno sa mnom na Tribini gradonačelnika. Ovo što vi sada predlažete, mislim 

da to ne bi imalo apsolutne nikakve veze s Tribinom gradonačelnika, to bi onda trebali nazvati 

možda Tribina Gradskog vijeća, onda bi možda to imalo nekakvog efekta. Osobno nemam 

ništa protiv da vi, možda Damir Skok, predstavnici neke stranke, gđa Irena Franceković, 

dođete u neku od ovakvih emisija, godišnje možda jedanput, možda dva puta, osobno nema 

ništa protiv, ali sada da se to pretvori da oporba dolazi na Tribinu gradonačelnika mislim da to 
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nema svrhe, onda bi to trebali nazvati Tribina Gradskog vijeća. To bi morali onda s vlasnikom 

Radio Samobora razmišljati na koji način bi onda on to u svoje neke financijske okvire, 

troškove mogao ponuditi novu tu varijantu. Vi ste jednom prilikom čak nešto iskazali da bi 

trebalo tim medijima i neka sredstva ukinuti. Ne znam, trebali bi porazgovarati s vlasnikom 

Radio Samobora pa vidjeti, osobno nema ništa protiv toga, ali to onda treba nazvati Tribina 

Gradskog vijeća. 

 

VLADIMIR SKENDROVIĆ - Vaš odgovor na toj emisiji nisam shvatio na ovaj 

način koji ste sada rekli, mislim da je bio dijametralno suprotan, i moram ispraviti netočan 

navod. Možda vi niste dovoljno dobro pročitali neke materijale, ali ja sam u jednom od 

amandmana na Proračun za 2018., ne smanjio, nego sam povećao, dao prijedlog povećanja 

sredstava. Ja ne kažem da nije transparentno, to od mene sigurno niste čuli, ja kažem da na taj 

način želimo za još jednu stepenicu podići transparentnost, to je bitno različito od onoga što vi 

kažete. Kako će se emisija zvati, da li će se zvati Tribina gradonačelnika, onda zašto ne 

gostuje samo gradonačelnik ili vi, zašto gostuju pročelnici? Onda možemo reći da je to 

Tribina pročelnika. Dakle, ako se eksplicite obraćamo na samo jedno ime i prezime onda se 

moramo toga držati u cijelosti. Ja nemam ništa protiv, na gajim ja iluzije da ćemo mi zajedno 

stati na istu stranu i da ćete vi dozvoliti da vam netko protuslovi, jer to je samo pucanje 

medija četiri godine, i ja to prihvaćam kao tako, to je vaše pravo, ali se naravno s time ne 

slažem i to sam uvijek spreman javno iskazati, jer imam isto na to pravo. 

 

MIRAN ŠOIĆ - Da li se još netko javlja? 

 

DAMIR SKOK - Samo jedno pitanje koje sam dva puta postavio, ali nikako da uđe u 

zapisnik. To je bio konkretan prijedlog i prošli puta, o zajedničkoj, odnosno proslavi Praznika 

rada, 01. svibnja, za sve građane grada Samobora, o jednoj centralnoj proslavi. Koliko znam 

trenutno se radi jedna od HSS-a, jedna od SDP-a, što je u redu i legitimno je, sve je u redu, ali 

mislim da bi stanovnici i radnici grada Samobora zaslužili da napravimo jednu centralnu 

veselicu koja nije stranački obojana, jer ljudi se ženiraju doći koji puta, a u tradiciji radništva, 

u tradiciji Praznika rada je upravo to da se svi ljudi skupe bez obzira na bilo kakvu pripadnost 

i da se proslavi taj praznik. Ja sam dva puta postavio kao pitanje, nikad nisam dobio odgovor 

pa bih vas zamolio za taj odgovor. Da li postoji mogućnost da to napravimo za grad Samobor 

i njegove građane? 

 

MIRAN ŠOIĆ - Vidjet ćemo s ostalim strankama kakav je stav. 

 

LOVRO MIHELIĆ - Samo dva kratka pitanja. U kojoj nam je fazi tužba za 

neisporuku vatrogasnog vozila DVD-u Rude? 

U kojoj je fazi upis u Zemno-knjižnom odjelu novog autobusnog kolodvora? 

 

ŽELJKO STANEC - Da bi mogao sigurno odgovoriti na ova pitanja trebam imati 

neke najnovije podatke, koje nemam, pa će gosp. Lovro Mihelić dobiti pismenim putem 

odgovore. 

 

MIRAN ŠOIĆ - Da li ima još pitanja? 

 

ZLATKO REŠETAR - Jedno pitanje vezano uz prometnu kulturu u gradu Samoboru. 

Nekoliko zadnjih tjedana vozeći se kroz Samobor, čini mi se kao da su Samoborci zaboravili 

onu osnovnu kulturu, da ne parkiraju na prometnim križanjima, da ne parkiraju na zelenim 

površinama, pogotovo čim se maknete malo više od centra grada to se još i povećava. 
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Interesira me da li prometni redar može postati malo više mobilniji pa da obilazi i okolna 

naselja? Ako je potrebno zaposliti još jednoga, sigurno će svoju plaću vrlo brzo opravdati i 

zaslužiti. 

 

ŽELJKO STANEC - To je konstatacija i prijedlog, nemam odgovor na to. 

 

MIRAN ŠOIĆ - Ima li još netko za aktualni sat? Ako nema, predlažem da završimo 

naš aktualni sat i da pređemo na Dnevni red kojeg smo usvojili za ovo sjednicu. 

 

Predsjednik Gradskog vijeća Grada Samobora zaključuje Aktualni sat, te se 

prelazi na rad po usvojenom dnevnom redu. 

 

 

AD1.) 

MIRAN ŠOIĆ - Prelazimo na prvu točku dnevnog reda - Prijedlog odluke o 

komunalnom doprinosu. 

Molim gosp. Marinka Džepinu, pročelnika Upravnog odjela za gospodarstvo, razvoj i 

projekte Europske unije da u ime predlagatelja da uvodno obrazloženje. 

 

 MARINKO DŽEPINA - Daje uvodno obrazloženje po točki dnevnog reda, a koje su 

vijećnici dobili u materijalima za sjednicu. 

 

 MIRAN ŠOIĆ - Naša radna tijela su raspravljala o ovom materijalu a to su: 

- Odbor za komunalne djelatnosti 

- Odbor za zaštitu okoliša i prostorno uređenje 

- Odbor za financije i proračun i 

- Odbor za statutarno - pravna pitanja  

 

te su donijeli zaključak o prihvaćanju navedene točke dnevnog reda. 

 

Otvaram raspravu.  

 

 DAMIR SKOK - Zahvaljujem na obrazloženju i dapače, mislim da će to dati poticaj 

gradnji i svemu. Kao netko tko je originalno iz Bregane i slično, htio bih samo čuti ako me 

netko pita u Bregani, a zašto ste izglasali da Bregana ostaje u drugoj zoni, s svi drugi su u 

trećoj. Zanima me obrazloženje? 

 

MAJA GRAČANIN - Zahvaljujem gosp. Skoku, a odgovor će dati gosp. Željko 

Stanec. 

 

ŽELJKO STANEC - Kod rasprave o komunalnoj naknadi, mislim da sam i onda 

napomenuo da će vrlo brzo ići izmjena, odnosno dopuna Odluke o komunalnom doprinosu. 

Zone koje smo utvrdili prošle godine u jedanaestom mjesecu što se tiče komunalne naknade 

identične su sa zonama komunalnog doprinosa, isključivo je to jedan od najbitnijih razloga, da 

li za naknadu ili doprinos. Turistička me osobno tražila da joj damo zoniranje grada Samobora 

s obzirom na boravišnu pristojbu za određene vikend kuće. Koju bi mi onda dali odluku, jel o 

komunalnoj naknadi, ili o komunalnom doprinosu, ako smo imali razbacane zone. Prije svega 

ova odluka, jedna i druga, o naknadi doprinosa bila je usklađivanje tih zona, a zone su se 

radile isključivo, mislim približno, jer to ne možete točno nikada odrediti, prema komunalnoj 

razvijenosti, kažem približno. Kada bi mi netko postavio pitanje, niti sve ulice ne mogu biti 
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iste, početak i kraj ulice, znači da smo to negdje približili nekoj stvarnoj situaciji i isključivo 

je to razlog. Gosp. Džepina je odgovorio, globalno komunalna naknada je poskupljena, 

globalno, a na toj sjednici smo rekli da će komunalni doprinos, s obzirom da smo znali kakve 

budu zone, kako je prije glasio, da će doprinijeti pojeftinjenju. To je jedno objašnjenje, ako ste 

zadovoljni.   

 

DAMIR SKOK - Nije da mi je do kraja jasno, ali budu nas Bregančani taklit ali, to je 

svaki dan. 

 

MIRAN ŠOIĆ - Da li ima još pitanja? 

 

IRENA FRANCEKOVIĆ - Htjela bih malo prodiskutirati o tome kamo ide 

poskupljenje života u gradu Samoboru. Na prošlom ili pretprošlom smo vijeću donijeli odluku 

kojoj smo se mi kao vijećnici, nezavisni vijećnici platforme Mosta, protivili, ali to je bilo 

povećanje komunalne naknade. Računi i rješenja komunalne naknade su počeli stizati u naše 

domovi i ljudi su izrazito nezadovoljni načinom s kojim se povećavaju troškovi življenja. 

Sada imamo pred sobom Odluku o komunalnom doprinosu, pozdravljam ideju gosp. Džepine, 

da smo na neki način olakšali onima koji žele otvoriti neke proizvodne pogone u Samoboru, 

da to sada mogu učiniti za jednu kunu komunalnog doprinosa. Smatram da cijela ideja 

definitivno nije napravljeno u dobrom smjeru. Naime, ako gradite privatnu kuću, znači 

zbrinjavate sebe i svoju obitelj, i gradite prostor za življenje, ostali ste na istoj cijeni što 

smatram da danas svako očekuje da će mu se tu nešto olakšati. Ako pogledate susjednu Sv. 

Nedelju, pa recimo Zaprešić, njihova komunalna naknada je ispod polovine cijene naše. 

Znači, Sv. Nedelja ima maksimalnu komunalnu naknadu četrdeset kuna, a Zaprešić ima u 

prvoj zoni pedeset osam kuna, mi imamo  sto deset ako gradite kuću jednostambenu ili  

maksimalno s tri stambene jedinice, ako gradite višestambenu imate stro trideset osam kuna 

što kada pomnožite s kubicima ispadaju ogromni novci. Ako se malo osvrnete okolo po 

susjednim gradovima vidite da se tamo intenzivno grade hale, intenzivno se grade skladišta, 

proizvodni pogoni, objekti namijenjeni za zdravstvene usluge i sve ostalo, a u Samoboru, na 

žalost, od toga svega gotovo nema nikakve nove gradnje. Sada smo to sve spustili na jednu 

kunu ako se bavite proizvodnjom. Znači, ja se danas sjetim da trebam halu u kojoj ću u 

budućnosti ne znam točno, a na papiru će to biti proizvodni pogon, stavit ću tamo jedan stroj, 

tri štraštruka i ne znam što i dobit ću komunalni doprinos s jednom kunom, a u budućnosti će 

to biti neko skladište i imat ću recimo jeftinu građevinsku dozvolu. Ne govorim o tome da 

netko želi nekoga prevariti, nego govorim o tome da se otvara široki prostor mogućnosti 

manipulacije i korupcije u tom dijelu. Bilo bi poštenije da Grad kao takav odredi neki 

komunalni doprinos za industrijske, poslovne i sve ostale pogone, da ovisno o pojedinom 

poslovnom poduhvatu donese odluku gradonačelnik ili Gradsko vijeće da za pojedinu takvu 

industrijsku halu ili to zbog toga što će u budućnosti zaposliti ne znam koliko ljudi, i ne znam 

što učiniti za Grad Samobor, donese odluku da se tu smanji  pedeset posto ili da se ukine 

komunalni doprinos i da se spriječe moguće manipulacije i korupcija u donošenju takvih 

građevinskih dozvola. Smatram da bi o toj odluci trebalo još jedanput razmisliti i ne bi bilo 

uputno da se ona možda danas kao takva donese. 

 

ŽELJKO STANEC - Sada stvarno ne znam koliko ste čitali tu Odluku o 

komunalnom doprinosu, malo ste miješali komunalnu naknadu, pa malo komunalni doprinos, 

pa Zaprešić, pa Sv. Nedelja, pa ponovno naknada, pa ponovno doprinos. Što se tiče konkretno 

komunalnog doprinosa i prije je bilo za proizvodne hale nula kuna, da sada tu ne bude neke 

zablude, sada je jednu kunu, jer jednostavno u proračunu neka cifra mora postojati, znači to je 

jedna kuna. Što smo htjeli napraviti? Upravo da ne bude nekakvog slobodnog prostora, što je 
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oslobođeno, a što nije. Prije su se skladišta obračunavala s komunalnim doprinosom koji 

vrijedi za tu zonu, za prvu zonu sto deset, za drugu devedeset, za treću pedeset, četvrta 

trideset i peta zona pet kuna, znači isključivo za zonu, onda se obračunavaju ta skladišta po 

kubnom metru po toj cijeni koja vrijedi za zonu. Sada smo i ta skladišta koja služe isključivo 

proizvodnji ili skladište sirovine, skladište gotovog proizvoda, da to ulazi u tu jednu kunu. 

Znači to je što se tiče konkretno komunalnog doprinosa. 

Komunalna naknada, niste je spomenuli, ako već tako analizirate pojedine gradove, 

onda moramo biti realni da Grad Samobor nije uvodio prirez, Grad Sv. Nedelja i Grad 

Zaprešić imaju prirez, onda ako već argumentirano pričamo onda trebamo i te neke podatke 

isto spomenuti. Kad bi stavili taj dio prireza koji bi opteretio sve građane grada Samobora, 

onda bi daleko više bilo od ove komunalne naknade koju Grad Samobor u ukopnom 

godišnjem zboru dobiva. Evo, to su samo tako neki podaci da ne bude zbunjujuće.      

 

IRENA FRANCEKOVIĆ - Nažalost, sada govorimo o komunalnoj naknadi koja nije 

tema, ali kad govorite o prirezu i nekakvom poštenju ubiranja prireza, prirez se ubire na porez 

na dohodak. Znači, građani koji primaju manje plaće i manji porez na dohodak plaćaju i manji 

prirez, a kada uzmete komunalnu naknadu, ona je praktički porez na kvadrate koje imate bez 

obzira na to kakvog ste vi stvarno imovinskog stanja. U tom smislu trebalo bi razmisliti koji 

od gradskih poreza bi bio pošteniji, ovisno o tome kakva tko ima primanja. 

 

VLADIMIR SKENDROVIĆ - Neću biti zločest, pa ću reći da sam razumio kolegicu 

Irenu, naknada, doprinos, ja razumijem, hiljada, tisuća, imam valjda toliko godina da te 

varijacije na temu mogu povezati. Samo ću se kratko nadovezati na kolegicu Irenu, apsolutno 

je u pravu, smatram da je ovo bila izvrnuta teza. Sv. Nedelja plaća sedamnaest lipa 

komunalnu naknadu, koju smo mi dignuli na osamdeset pet lipa, Sv. Nedelja ima šest posto 

prireza. Ja ga ne zazivam, i uopće ne smatram da je u ovom trenutku relevantan podatak, ali 

daleko veći broj ljudi je opterećen ovom povećanom komunalnom naknadom, tu su 

nezaposleni, s malom razinom primanja itd., taj prirez od šest posto na plaći od šest tisuća 

kuna je trideset dvije kune. Ja vjerujem da taj sa šest tisuća kuna lakše podnese trideset dvije 

kune, nego ona jadnica koja nema niti penziju, ni ništa, a isto mora platiti komunalnu naknadu 

na nekakve kvadrate. Dakle, da li smo tu bili socijalno osjetljivi, naravno da nismo, naravno 

da smo se upravo s te pozicije i na prošloj sjednici borili da se ta svota ne usvoji, međutim vi 

ste ostali dosljedni pri tome da se poveća i to je vaše pravo, vjerojatno će to građani grada 

Samobora i dalje honorirati ili možda neće. 

No, međutim vratimo se na doprinos, doprinos je nešto manji obim pitanja. Činjenica 

je da imamo doprinos po kategorizaciji veće ukupne zbrojeve, da je kategorizacija takva 

kakva je, ne želim ulaziti u nju, stručne službe su vjerojatno odradile svoj posao, međutim ima 

nekoliko nespretnosti. U članku 16. ovdje se navodi interes itd., nije specificirano, za sportske 

sadržaje. Znate sportski sadržaji mogu biti javni sadržaji, mogu biti komercijalni sadržaji. 

Kolegica je upravo upotrijebila riječ mogućnost manipulacija je otvorena, nitko ne kaže da će 

do njih doći, ali hadjmo ih izbjeći i upravo kroz tih par riječi ili rečenica definirati još strože te 

stvari. To je jedno pitanje. 

Druga stvar je, da ste vi vjerojatno dobili, kao i svi mi vijećnici, jedno pismo naših 

sugrađana koje je po meni zaista hvale vrijedno, otvorio je jedan prijedlog koji smatram da 

ide u smjeru da se pokaže jedna osjetljivost. Puna usta su nam toga spriječimo iseljavanje, 

dajmo mladim ljudima, dajmo mogućnost ovo, itd., evo ovo je jedan prijedlog. Zaboravio sam 

možda u startu reći da govorim u ime Kluba vijećnika, ako premašim one tri minute. Pročitat 

ću taj dopis, ne znam da li su mediji to dobili. Da sada građana ne imenujem, "predlažem da 

amandmanom u članku 20. Prijedloga odluke dodate stavak umanjenja komunalnog 

doprinosa. E sada, investitoru, fizičkoj osobi i koja po prvi puta rješava vlastito stambeno 
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pitanje prilikom izgradnje stambene građevine radi rješavanja svojeg stambenog pitanja, 

komunalni doprinos umanjuje se za 50%." Dakle, to je njegov prijedlog, o visini možemo 

raspravljati. "Uvjeti koje fizička osoba, vlasnik ili investitor gradnje mora zadovoljiti da bi 

mogao ostvariti gore navedeno pravo, oslobađanje od plaćanja komunalnog doprinosa su: 

hrvatsko državljanstvo, minimalno pet godina." Međutim, za mene bi bio bitniji podatak da 

oslobodimo nekoga tko će doći u grad Samobor, graditi svoju prvo stambenu jedinicu i 

obavezati se da pet godina neće iseliti, da neće biti otuđenja, jer na taj način bi zapravo 

stimulirali da lakše dođu do onih početnih obrtnih sredstava, koja su možda najpotrebnija 

upravo u tom prvom momentu. Dakle, finalizacija tog dijela kakav bi on bio je slobodna za 

raspravu, ali mislim da je ideja hvale vrijedna i da bi trebalo o njoj razmisliti.  

 

ŽELJKO STANEC - Upravo je i pročelnik gosp. Marinko Džepina u izlaganju 

napomenuo, a mi smo i prije oko toga diskutirali, oko ove poruke, ne znam tko je to poslao a 

nije niti to toliko bitno, da je taj prijedlog stvarno za uvažiti. Pošto je već donesena odluka i 

prešla su sva ova tijela Gradskog vijeća i cijelu tu proceduru, dolazi do izmjene kompletnog 

Zakona o komunalnom gospodarstvu koji uključuje i ovu Odluku o komunalnom doprinosu. 

Negdje kroz dva, tri  ili četiri mjeseca ponovno će Odluka o komunalnom doprinosu doći na 

stol, a ovaj prijedlog je stvarno za uvažiti i razmisliti o tome. Tako da nismo ono u startu rekli 

da to treba odbiti već da o tome treba dobro razmisliti i uvažiti. To smo isto diskutirali prije 

ove sjednice Gradskog vijeća, tj. odmah čim smo imali saznanja o tom prijedlogu. 

 

MIRAN ŠOIĆ - Da li još ima pitanja? Ako nema, zatvaram raspravu i dajem na 

glasovanje Prijedlog odluke o komunalnom doprinosu. 

 Nakon provedenog glasovanja Gradsko vijeće Grada Samobora većinom glasova (18 

"za" i 2 "protiv") donijelo sljedeću 

 

ODLUKU 

 

o komunalnom doprinosu u tekstu kao sto je dan u materijalima za sjednicu. 

 Tekst Odluke prilaže se ovom zapisniku i njegov je sastavni dio. 

 

 

AD2.) 

MIRAN ŠOIĆ - Prelazimo na drugu točku dnevnog reda - Prijedlog odluke o 

kriterijima, mjerilima i načinu financiranja decentraliziranih funkcija osnovnog školstva 

Grada Samobora u 2018. godini. 

Molim gosp. Juru Horvata, pročelnika Upravnog odjela za društvene djelatnosti da u 

ime predlagatelja da uvodno obrazloženje. 

 

 JURO HORVAT - Daje uvodno obrazloženje po točki dnevnog reda, a koje su 

vijećnici dobili u materijalima za sjednicu. 

 

 MIRAN ŠOIĆ - Naši radna tijela Odbori za društvene djelatnost i brigu za mladež, 

Odbor za financije i proračun i Odbor za statutarno - pravna pitanja raspravljali su o ovom 

materijalu, te prihvatili isti. 

 

 Otvaram raspravu. 

Ima li pitanja? Ako nema, zaključujem raspravu i dajem na glasovanje Prijedlog 

odluke o kriterijima, mjerilima i načinu financiranja decentraliziranih funkcija osnovnog 

školstva Grada Samobora u 2018. godini. 
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Nakon provedenog glasovanja Gradsko vijeće Grada Samobora jednoglasno je (20 

"za") donijelo sljedeću 

 

ODLUKU 

 

o kriterijima, mjerilima i načinu financiranja decentraliziranih funkcija osnovnog školstva 

Grada Samobora u 2018. godini u tekstu kao što je dan u materijalima za sjednicu.  

 Tekst Odluke prilaže se ovom zapisniku i njegov je sastavni dio. 

 

 

AD3.) 

MIRAN ŠOIĆ - Prelazimo na treću točku dnevnog reda - Izvješće o radu 

gradonačelnika Grada Samobora za razdoblje od 01. srpnja do 31. prosinca 2017. godine  

Molim gđu Ana Vlah, zamjenicu pročelnice Upravnog odjela za opće pravne i 

tehničke poslove da u ime predlagatelja da uvodno obrazloženje. 

 

ANA VLAH - Daje uvodno obrazloženje po točki dnevnog reda, a koje su vijećnici 

dobili u materijalima za sjednicu. 

 

MIRAN ŠOIĆ - Odbor za statutarno - pravna pitanja raspravljali je i prihvatio ovo 

izvješće. 

 

Otvaram raspravu. 

 

VLADIMIR SKENDROVIĆ - Nemam pitanja, ali imam potrebu za raspravu. 

Naglašavam da govorim u ime Kluba vijećnika. Ovo je po meni jedno od najbitnijih izvješća 

koje se u toku godine na sjednicama Gradskog vijeća može dobiti i o kojemu treba razgovarati 

i analizirati ga i u duhu dobrih namjera donijeti određenu odluku, prihvatiti ga ili ne. Naime, 

da ovdje u naslovu piše Izvješće o radu zamjenika gradonačelnika, možda bih bio u situaciji 

da bjanko dignem ruku za, međutim ovdje se ne radi o izvješću o radu dogradonačelnika i 

stručnih službi, nego o Izvješću o radu gradonačelnika za kojeg svi jako dobro znamo da vrlo 

rijetko dolazi na radno mjesto i radno vrijeme u Grad Samobor, vjerojatno po određenoj 

potrebi. Možda on smatra da mi čak gradonačelnika ni ne trebamo, možda je u pravu, jer očito 

svojim načinom rada i razmišljanja to pokazuje. Ovdje ću samo na str. 18. imate upravo ono 

što sam načelno napomenuo i u raspravi na samom početku, suradnja s medijima i kontakti s 

građanima. Suradnja s medijima se može razvijati na više načina, ako je jedan od njih 

kontinuirana četverogodišnja promocija, plaćena od strane Grada za čistu političku promociju, 

osobe ili stranke, onda to nije prihvatljivo. Ovdje se nažalost radi upravo o tome. Tu da 

nabrojimo ove taksativne brojke, sve to skupa, ne znam da sada pitamo nekoga, koliko je od 

ovih stvari koje su ovdje navedene osobno gradonačelnik Krešo Beljak napravio, napravili su 

njegovi zamjenici, napravili su pročelnici, naravno to je njihov posao dobrim dijelom, ali koja 

je svrha da mi sada ovo izvješće stavljamo u kontekst velikog dostignuća jednog čovjeka koji 

u tome uopće ne učestvuje. Da stvar bude gora, njegov doprinos kao sabornika, o kome smo 

tu slušali na nekoliko sjednica dosta glorificiranja i sličnih stvari, je za Grad Samobor kontra 

produktivno. Imamo dvojicu, a jednom prilikom sam rekao da bi bilo bolje da nemamo niti 

jednoga, jer nam jedan i drugi čine štetu, kao govorimo o saborskim zastupnicima, bez obzira 

što je jedan pripadnik moje stranke, bolje da nije. Tako da ne znam koliko ovo ima smisla 

stavljati u znak jednakosti s nečim pozitivnim i kvalitetnim. Moj osobni prijedlog je da ne 

prihvatimo izvješće gradonačelnika, jer ga ni sam neću prihvatiti. 
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IRENA FRANCEKOVIĆ - Samo bih željela diskutirati u istom smjeru u kojem je to 

učinio gosp. Skendrović. Praktički Most nezavisnih lista prvi puta sudjeluje u radu Gradskog 

vijeća Grada Samobora, očekivali smo puno veću političku odgovornost gosp. 

gradonačelnika, kolege Kreše Beljaka iz HSS-a, prema biračima koji su ga postavili na mjesto 

gradonačelnika, on se hvali sada već treći put, na žalost ne znam koliko će ti birači stvarno 

dobiti informaciju o tome da gosp. Krešo Beljak ne upravlja Gradom Samobor, već da to čine 

njegovi zamjenici, koji su praktički uvijek na raspolaganju i nama kao vijećnicima, a i 

građanima, jer gosp. gradonačelnika nikada nema. Koliko se ja sjećam, pojavio se dva puta na 

ovom Gradskom vijeću, možda sam se prebrojila i praktički ne vidimo nikakav drugi njegov 

upliv u vođenju Grada. Na stranici 1. i 2. ovog materijala popisana je trideset jedna točka u 

kojoj bi on kao gradonačelnik nešto raditi po pitanju vođenja Grada, a s obzirom da čak niti 

ne dođe na Gradsko vijeće, nisam sigurna da u ovih trideset jednu točku aktivnosti sudjeluje 

niti s deset posto svog prisustva. 

 

DAMIR SKOK - Upravo zato da se ne zbunim ja sam si odmah na Izvješće stavio 

Izvješće o radu zamjenice i zamjenika gradonačelnika. Osobno ću glasati za to i zahvalit ću su 

gosp. Stanecu i gđi Horvat Iveković, na relativno uspješnom radu. Naravno vjerojatno imamo 

viđenja nekih gdje ću pod drugim točkama diskutirati kod drugih izvješća, ali Bože moj meni 

je pozitivno da i njima odamo priznanje da relativno dobro rade.  

 

ŽELJKO STANEC - Da sada ne bi bili ovo neki plusovi nama, ponovno niste sto 

posto u pravu i ne možete reći da gradonačelnika nema, jer niste upoznati o kojim stvarima 

razgovaramo i sigurno da razgovara u vođenju Grada Samobora i sa mnom osobno i s 

kolegicom Sanjom Horvat Iveković. Koliko je sada on prisutan, sigurno da ne može iz 

opravdanih razloga biti prisutan koliko je to nekada prije bio u Gradu, ali sve odluke koje 

ovise o Gradu, o vođenju Grada, o trgovačkim društvima, raspravljamo s gradonačelnikom 

Grada Samobora. Tako da ovu konstataciju sigurno ne mogu prihvatiti niti od vas gosp. 

Skendrović, niti gđe Irene, niti gosp. Damira. 

 

VLADIMIR SKENDROVIĆ - Samo ću jedan mali dodatak jer ga nisam stavio u 

startu prve rasprave. Mislim da u prilog onome što tvrdim ide upravu činjenica da danas, na 

dan kada Gradsko vijeće, raspravlja o Izvješću i diže ruku "za" ili "protiv" čovjeka o čijem 

izvješću se radi nema. To je ispod razine, to je totalno podcjenjivanje ovog Gradskog vijeća, 

dakle dijela strukture vlasti u Gradu Samoboru, ne izvršne doduše i da to zaista u budućnosti 

nema veze s ničim. Ja razumijem da on ima određene obveze koje je preuzeo, pa ne 

zasjedamo mi šesnaest dana mjesečno, mi zasjedamo, nažalost, jedanput u dva mjeseca. To je 

ispod svake razine, to je čisto formalno zadovoljenje određenih propisa i normi koje smo 

usvojili. Jedanput u dva mjeseca ne naći sat vremena i doći na točku dnevnog reda u kojoj se 

usvaja njegovo Izvješće, oprostite za mene je degradacija svih ovdje ljudi koji dolaze na ovo 

Gradsko vijeće. 

 

MIRAN ŠOIĆ - Ima li još pitanja? Ako nema, zaključujem raspravu. 

 

Dajem na glasovanje Izvješće o radu gradonačelnika Grada Samobora za razdoblje od 

01. srpnja do 31. prosinca 2017. godine  

Nakon provedenog glasovanja Gradsko vijeće Grada Samobora većinom glasova (14 

"za", 4 "protiv" i 2 "suzdržan") donijelo sljedeći 

 

ZAKLJUČAK 
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I. 

Prihvaća se Izvješće o radu gradonačelnika Grada Samobora za razdoblje od 01.07. - 

31.12.2017. godine, u tekstu kao što je dan u materijalima za sjednicu. 

 

II. 

 Tekst Izvješća prilaže se ovom zaključku i njegov je sastavni dio. 

 

 

AD4.) 

MIRAN ŠOIĆ - Prelazimo na četvrtu točku dnevnog reda - Izvješće o radu Upravnog 

odjela za društvene djelatnosti za 2017. godinu. 

Molim gosp. Juru Horvata, pročelnika Upravnog odjela za društvene djelatnosti da u 

kratkim crtama iznese glavne značajke materijala. 

 

JURO HORVAT - Daje uvodno obrazloženje po točki dnevnog reda, a koje su 

vijećnici dobili u materijalima za sjednicu. 

 

MIRAN ŠOIĆ - Naša radna tijela su raspravlja o ovom materijalu Izvješću o radu i 

to: 

- Odbor za društvene djelatnosti i brigu za mladež 

- Odbor za socijalnu skrb i zdravstvo 

- Odbor za hrvatske branitelje iz Domovinskog rata i 

- Odbor za statutarno - pravna pitanja 

 

 

Predsjednik Gradskog vijeća Grada Samobora konstatira da je stigla vijećnica 

gđa Ivana Šolčić, te je sada nazočan 21 vijećnik. 

 

 

MIRAN ŠOIĆ - Otvaram raspravu. 

 

DAMIR SKOK - Prvo iskrene čestitke, kada čovjek pogleda ovo vaše izvješće i kada 

samo vidi kroz koliko stvari ste bili involvirani stvarno je impresivno to, to je veliki posao za 

vaš tim. Ja bih vas pitao nešto ili predložio nešto što sam vas pitao kod donošenja proračuna 

za ovu godinu. Naime, onda sam napomenuo da bih ja htio u tom planu vašeg rada, odnosno 

proračunu vidjeti više konkretnih stvari na kojima će se raditi, kada govorimo o investicijama 

na sportskim objektima. Onda ste mi rekli da to ide drugačije, da se donese određena suma 

novaca koju odobrimo, pa da se onda to između korisnika tih objekata, klubova i slično, 

pozove ih se javnim pozivom, javnim natječajem pa se onda ta sredstva rasporede. Mislim da 

bi u maniri dobrog gospodarstvenika možda trebali razmisliti, to govorim vama gospodo u 

gradskoj upravi, o možda drugačijem pristupu, nego da mi kroz firmu koja upravlja sportskim 

objektima odredimo, a koliko znamo svi ti objekti su u vlasništvu Grada ili većina, da bismo 

mi trebali biti ti koji bismo u planiranju, odnosno vi, a posredno i mi, odredili koje će se 

kapitalne investicije ili veći zahvati na tim sportskim objektima obavljati, a ne da donesemo 

jednu sumu novaca pa onda kažemo ljudi javite se što vam treba, nego da se prije napravi 

analiza, pa i u suradnji s tim društvima, klubovima i slično, te da vi kao osobe koji vodite 

Grad kažete, evo 2018. i 2019. ćemo raditi na ovom terenu ovo, na ovom umjetnu travu, na 

ovom ćemo promijeniti ne znam što, na ovom ćemo postaviti reflektore. Znači da strategija 

dolazi od glave, naravno u suradnji s korisnicima, ali da onda možemo bolje pratiti, strateški 

planirati što će se u ovom gradu raditi. 
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JURO HORVAT - Kao što ste upoznati u utorak je održana redovna godišnja 

skupština Samoborskog sportskog saveza na kojoj su bili nazočni i ravnatelj Ustanove 

Sportski objekti, pa je tu bilo dosta inicijativa, a isto tako moram reći da se u gradskoj upravi 

raspravlja o svim potrebama sportaša, sportskih djelatnika u Gradu Samoboru, a poglavito 

naših nogometaša. U želji da se podigne piramida nogometa u Samoboru potrebno je napraviti 

određene infrastrukturne zahvate, a to je prije svega dotrajalu umjetnu travu na Nogometnom 

stadionu, odnosno Sportskom centru u Samoboru promijeniti. Međutim, zbog velikog broja 

nogometaša, mladeži, ali i veterana, građana grada Samobora, a ima oko tisuću registriranih 

nogometaša i njihovih zahtjeva, poglavito u zadnje vrijeme kada je nezamislivo održavanje 

treninga ako je zima dulja kao što je ova, ako pada kiša, raspravlja se o tome da se doista 

krene u naredne dvije godine s uređenjem igrališta umjetne trave. Moram isto tako reći da to 

nije jeftino, da su to dosta skupi zahvati, da sam razgovarao danas i s gosp. Šparavcom iz 

Hrvatskog nogometnog saveza, uređenje jednog propisnog nogometnog igrališta umjetne 

trave s drenažom i sa svime je cca četiri do pet milijuna kuna, i doista je potrebno tu i pronaći 

sredstva. Dakako da se raspravlja i o malim, manjim nogometnim poligonima umjetne trave u 

dva druga podcentra nogometa, jedan podcentar je u Farkaševcu, pri NK Zrinski, a drugi 

podcentar u najvećem naselju Grada Samobora pri NK Bregana. Ovako moram reći, tu je i 

zamjenica gradonačelnika, da gradonačelnik u svakom slučaju kod donošenja proračuna će 

razmotriti sve te prijedloge i u okviru raspoloživih sredstava će se vidjeti kada i u koje 

vrijeme je moguće to realizirati. 

 

IRENA FRANCEKOVIĆ - Jako je teško diskutirati na temu društvenih djelatnosti, s 

obzirom da je u ovom Upravnom odjelu pobrojeno jako puno toga i o svakoj stvari bi trebalo 

razgovarati odvojeno. Ja ću to pokušati sažeti u par točaka. Vidi se da je Upravni odjel za 

društvene djelatnosti radio jako puno radio na području predškolskog odgoja, pa osnovne 

škole, koje spadaju isto u tu nadležnost, pa onda u području sporta, pa nešto u području 

kulture, a jako se malo bavio onim što možda građane više boli, a to je socijalna skrb i 

zdravstvo.  

Da krenemo od predškolskog odgoja, po ovome koliko sam tu uspjela prebrojiti Grad 

sufinancira ili financira ukupno 1594 djece u predškolskom odgoju, znači vrtići i privatni 

vrtići i sve ono što eventualno spada u tu kategoriju. Računajte da tih 1594 djece je i oni koji 

možda ne idu u vrtić i jaslice će kroz nekoliko godina doći u osnovne škole. Na području 

osnovnog školstva nismo učinili ništa da povećamo kapacitete i da sagradimo možda neku 

novu školu. Smatram da bi bilo nužno da se počne planirati izgradnja škole, da se možda 

povuku sredstva od bilo kuda jer to treba, da je jedna nova kvalitetna škola sagradi na 

području Samobora, naravno po procjeni gdje najviše to treba, odnosno gdje se ljudi najviše 

doseljavaju i gdje te djece najviše ima. 

O sportu mislim da se puno govori, puno se daje u sport. Međutim, smatram da bi 

trebalo na neki način voditi istu brigu o svim sportovima kojima se Samoborci bave. Neke 

sportske grane mislim da su malo zakinute, a čine ogromne rezultate, tu prvenstveno govorim 

o karate sportu koji je u vrhu svjetskog ranga, a mislim da Grad Samobor kao takav premalo 

prepoznaje upravo taj sport. Sada smo imali jedno međunarodno takmičenje u Sportskoj 

dvorani Samobor, gdje je upriličena jedna prekrasna međunarodna sportska borba, s jako 

puno zemalja koje su sudjelovale. Mislim da se premalo Grad kao takav mogao prepoznati 

kao jedan od suorganizatora, pokrovitelja i svega ostalog, mislim da bi u tom smislu trebali i 

neki drugi sport osim samog nogometa, rukometa, košarke malo subvencionirati, pomoći na 

neki bolji način. 

Za kraj bi ostavila priču o zdravstvu. Samobor je nekad imao jako dobar Dom zdravlja 

sa svim mogućim ambulantama, to danas više nije slučaj. Mislim da Grad, bez obzira što se 
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ovdje govori u materijalu da je zdravstvo strogo centralizirano, da bi Grad ipak mogao učiniti 

napor i pokušati za Samoborce ishoditi puno bolju zdravstvenu skrb, da ne moramo za svaku 

stvar hodati po Zagrebu, da se možda neke specijalističke ambulante ponovno vrate u naš 

grad. Prostor tu stoji, ako je potrebno vjerujem da bi iznašli mogućnosti u narednim godinama 

da se prostor sagradi novi, a s obzirom na veličinu velikog Grada u koji se svrstava Grad 

Samobor, svakako u budućim godinama morati puno više poraditi na zdravstvenom 

osiguranju i svim pripadajućim službama. 

 

VLADIMIR SKENDROVIĆ - S obzirom da je kolegica Franceković zapravo, dio 

onoga na što sam se želio elaborirati, već sama rekla, a radi se o segmentu zdravstva i 

socijalne skrbi, ja ću se samo još na dva osvrnuti. Stvarno je izuzetna širina ovog kompletnog 

dijela.  

Prva stvar je Samoborski muzej, ja sam se nekoliko puta osvrtao na tu temu i sada ću 

reći samo da se pokazuje da sam bio u pravu. Bio sam u pravu u dvije stvari, prva i najbitnija 

je da Samoborski muzej, ono što mi je jako drago, zapravo i razinu njegovog rada drži Luka 

Kazimović. Kada sam rekao da ste mogli Luku Kazimovića staviti za ravnatelja Samoborskog 

muzeja, onda sam smatrao da on zadovoljava sve kriterije za to, jer ako smatrate da ste 

odabirom čovjeka koji tu u Tinu prebire po odabranim djelima Marijana Badela, za prvog 

čovjeka Samoborskog muzeja onda ste napravili pogrešku. Luka Kazimović je trebao biti 

ravnatelj Doma zdravlja, iza toga i dalje stojim, pardon Muzeja. To je prvi dio priče. 

Drugi dio je, u sportskom segmentu tu imam pitanje za vas gosp. pročelniče. Mi 

znamo da je prošle godine NK Samobor temeljem određenih međunarodnih okvira stekao 

pravo na određena sredstva, temeljem transfera našeg Samoborca malog Belaka u 

Međunarodni klub i da je tu Samoborski športski savez radio suport papirologije itd., barem 

sam od tajnice informiran u tom smjeru. Kako je veliki upitnik na potrošnju tih sredstava za 

vrijeme predsjednikovanja gosp. Jelića, molio bih vas da mi odgovorite. Da li vi imate točke 

podatke o utrošku tih sredstava? S obzirom da nisu mala sredstva za naše prilike i za ovu 

razinu natjecanja jako značajna, ako je točan podatak to je nekakvih sedamdeset tisuća eura, 

to je gotovo pola milijuna kuna i nešto više, uz pola milijuna kojeg dobiva temeljem sustava 

javnih potreba. Samo s te dvije pozicije NK koji je sve bliže petoj ligi, a odnedavno bi se 

trebao zvati NK Komunalac, zapravo troši previše. Da li vi imate nadzor nad potrošnjom tih 

sredstava ili se oslanjate na golo izvješće onih koji su ga dužni dati? 

 

JURO HORVAT - Dozvolite malo da se dotaknem pitanja vezana za zdravstvenu 

zaštitu građana grada Samobora. Moram reći da se tu rade veliki napori, pišu se dopisi 

Zagrebačkoj županiji, koji su osnivači Doma zdravlja Zagrebačke županije, također tu su i 

naši prevozi vezani za unapređenje Hitne, fizikalne, itd., a i često razgovaramo s ravnateljem 

gosp. Bergmanom i ravnateljem gosp. Gajnikom, vjerujem da će se tu određeni pomaci 

napraviti.  

Što se tiče izvješća naših ustanova, želim samo napomenuti da na sljedećoj sjednici 

Gradskog vijeća ustanove u kulturi, Sportski savez, Ustanova Sportski objekti i gradski dječji 

vrtići podnijet će ovom Gradskom vijeću opširno izvješće. 

Što se tiče krovne organizacije sporta grada Samobora, napomenuo bih da su oni 

autonomni, pritom nije bilo vezano za kriterije i raspodjele da su autonomni i temeljem svojih 

kriterija, dakle, kriterije je propisao Hrvatski olimpijski odbor, rade na raspodjeli sredstava. 

Što se tiče izvješća, moram reći da smo sva izvješća skenirana za 2016. godinu dobili 

od Samoborskog sportskog saveza. Dakle, sva izvješća, a to je mogu reći tisuću strana u 

digitalnom obliku, da očekujemo da ćemo dobiti sva skenirana izvješća svih udruga za 2017. 

godinu. 
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Što se tiče transfera i sredstava, dakako da sam usmeno informiran od Samoborskog 

sportskog saveza. Međutim moram reći da kompletno o tom pitanju dat će vam Samoborski 

sportski savez na sljedećoj sjednici Gradskog vijeća, jer oni direktno prate rad udruga članica. 

 

MIRAN ŠOIĆ - Ima li još pitanja? 

 

SANJA HORVAT IVEKOVIĆ - Još sam se samo htjela osvrnuti, s obzirom da se 

radi o Izvješću u društvenim djelatnostima, a s obzirom da se otvorila tema vezana uz 

nekoliko razina, dakle predškolski odgoj, školstvo i sl., zdravstvo i socijalna skrb, čisto sam 

htjela informirati o tome da mi inače kao osnivač smo dužni što se tiče djece, koja možda sada 

odmah od jaslica ne pohađaju vrtić, da Grad Samobor osigurava za program predškole za onu 

djecu koja nisu pohađala vrtić od prve godine života, ali pred samo školu osiguravamo da je ta 

predškola besplatna, cjelokupni prijevoz i sl., pa taj dio možda nije ovako možda spomenut u 

samom materijalu, ali da se zna. Znači ta djeca dolaze u popodnevnim satima, to su ona 

možda djeca koja nisu zbog nekih zdravstvenih razloga išla u vrtić ili je obitelj tako odlučila, 

ali pred samu školu obvezni su doći u vrtić i Grad Samobor za taj program osigurava 

cjelokupni program, da je besplatan za onu djecu koja ga pohađaju. Mi sami smo svjesni, i 

evo upravo sam rekla u aktualnom satu, pratimo programe koji se tiču predškolskog odgoja. 

Jučer nam je jako drago da je upravo Ministarstvo održalo seminar kod nas u Samoboru 

vezano uz ovaj natječaj za koji možda vidite i reklamu na televiziji, a kolokvijalni naziv mu je 

Vrtići za sve. Voljeli bismo još neke iskorake u tome raditi, ima područja u našim naseljima 

gdje bi još trebalo dati dodatnih mjesta za smještaj u vrtiće, vidite da imamo u nekim 

sredinama da nam djeca pohađaju vrtiće u drugim sredinama, a što znači da treba u takvim 

naseljima ponuditi još mjesta u predškolskom odgoju. Evo, u Bregani se dograđuje vrtić, 

mislim da taj dio uistinu nastojimo pokriti  onako kako treba. Evo, i jučer smo dobili pohvale 

od Ministarstva za to i zbog toga su i kod nas došli održati seminar, gdje su naš vrtić mogli 

vidjeti predstavnici mnogobrojnih lokalnih sredina  iz zapadnog dijela Hrvatske koji su jučer 

prisustvovali tom seminaru u Samoboru. Naravno, tu uvijek ima prostora da bude još bolje i 

mi ćemo u tom segmentu pratiti što možemo, što možemo iz svog proračuna financirati, 

iskoristiti mogućnosti za sufinanciranje koje se ponudilo na državnoj razini. Voljeli bismo isto 

tako da se oslobode sredstva za škole, no ono što je tu malo zapreka je problem što ni samo 

Ministarstvo obrazovanja nema u svojim financijskim planovima osigurana sredstva da može 

nekako sufinancirati, osim kroz program decentraliziranih sredstava, a koji opet morate 

podijeliti svim školama, a ne ga dati samo jednoj školi. Vi znate, a i najavljivali smo da bismo 

željeli uistinu sagraditi još jedan objekt osnovne škole, i ja vjerujem da ćemo mi kao partneri 

HSS i SDP sigurno naći u ovom mandatu načina da i taj dio pokrijemo, jer smo svjesni 

situacije da broj djece raste, što nije možda u svakoj sredini Hrvatske činjenica, ali to u 

Samoboru je, i naravno za jedan skladniji život usklađenje privatnog i poslovnog života 

roditeljima treba omogućiti i vrtić i školu, da se to odvija na jedan primjeren način u skladu s 

radnim vremenom roditelja. 

Što se tiče zdravstva i socijalne skrbi, mislim da u tom dijelu socijale dosta tih 

programa imamo, obuhvaćamo i umirovljenike i kroz određene kategorije jednokratnih 

pomoći nastojimo uistinu nekim osjetljivijim skupinama pomagati. Evo i zbog toga smo se 

kandidirali na natječaj zajedno s Crvenim križem vezano uz zapošljivost nekih teško 

zapošljivih skupina i da pomognemo nekim ranjivim skupinama stanovništva koja su 

smještena po našim brdskih naseljima, da i to nekako kroz te socijalne mjere vidimo kako da 

im olakšamo. U zdravstvu sufinanciramo određene ambulante, internističku, hitnu, i uvijek 

uskačemo i nađemo načina iz proračuna da taj dio pokrijemo da naši građani za sve ne moraju 

putovati u Zagreb. Mislim da smo tu imali jedan izvještaj kada je rečeno koliko u samoj 

kirurškoj ambulanti obavi zahvata, da ne moraju naši Samoborci ići za one male zahvate u 
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Zagreb i to se isto ostvarilo na takav način da smo mi iz proračuna osigurali sredstva, inače ne 

bi bilo niti te kirurške ambulante. Naravno, uvijek ima prostora za veća poboljšanja, ako će 

biti još nekih dodatnih potreba za otvaranjem drugih nekih specijalističkih ambulanti mi ćemo 

to razmotriti i u suradnji sa Zagrebačkom županijom sigurno opet načina da i taj dio 

pokrijemo. Evo toliko sam se samo željela referirati. 

 

ŽELJKO STANEC - Mogu se ja samo nadovezati, tu mi je kolegica Sanja rekla, da 

ste gosp. Skendrović postavili pitanje NK, transfer Belak. Da točno, ti mene podaci zanimaju, 

na koji način, ne znam da li je bilo šezdeset pet tisuća ili sedamdeset to ste vi nešto 

napomenuli, mene ti osobno podaci zanimaju. Na koji način je taj transfer došao, znam da je 

došao, a najviše me zanima na koji način su ta sredstva potrošena i mene to zanima. Još 

nemam spoznaje o tome, naručili smo reviziju NK, nakon promjene uprave NK Samobor, 

koja je bila negdje u prvom mjesecu 2018. godine, pa i mene ti podaci zanimaju i sigurno da 

ćete saznati kada ću i ja saznati, budete i vi znali na Gradskom vijeću. 

 

MIRAN ŠOIĆ - Ima li još netko? Ako nema, zatvaram raspravu i dajem na 

glasovanje Izvješće o radu Upravnog odjela za društvene djelatnosti za 2017. godinu. 

Nakon provedenog glasovanja Gradsko vijeće Grada Samobora većinom glasova (17 

"za", 2 "protiv" i 2 "suzdržan") donijet sljedeći 

 

ZAKLJUČAK 

 

I. 

Prihvaća se Izvješće o radu Upravnog odjela za društvene djelatnosti za 2017. godinu, 

u tekstu kao što je dan u materijalima za sjednicu. 

 

II. 

 Tekst Izvješća prilaže se ovom zaključku i njegov je sastavni dio. 

 

 

AD5.) 

MIRAN ŠOIĆ - Prelazimo na petu točku dnevnog reda - Izvješće o radu Upravnog 

odjela za financije za 2017. godinu. 

Gosp. Željka Radovanića, pročelnika već je tu. 

 

ŽELJKO RADOVANIĆ - Daje uvodno obrazloženje po točki dnevnog reda, a koje 

su vijećnici dobili u materijalima za sjednicu. 

 

MIRAN ŠOIĆ - Odbor za financije i Odbor za statutarno - pravna pitanja raspravljali 

su o materijalu, te su isti prihvatili. 

 

Otvaram raspravu.  

Ako nema pitanja zatvaram raspravu i dajem na glasovanje Izvješće o radu Upravnog 

odjela za financije za 2017. godinu. 

Nakon provedenog glasovanja Gradsko vijeće Grada Samobora većinom glasova (15 

"za" i 2 "suzdržan") donijelo je sljedeći 
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ZAKLJUČAK 

 

I. 

Prihvaća se Izvješće o radu Upravnog odjela za financije za 2017. godinu, u tekstu kao 

što je dan u materijalima za sjednicu. 

 

II. 

 Tekst Izvješća prilaže se ovom zaključku i njegov je sastavni dio. 

 

 

AD6.) 

MIRAN ŠOIĆ - Prelazimo na šestu točku dnevnog reda - Izvješće o radu Upravnog 

odjela za komunalne djelatnosti za 2017. godinu. 

Molim gosp. Zvonka Župančića, pročelnika da iznese uvodno obrazloženje. 

 

ZVONKO ŽUPANČIĆ - Daje uvodno obrazloženje po točki dnevnog reda, a koje su 

vijećnici dobili u materijalima za sjednicu. 

 

MIRAN ŠOIĆ - Radna tijela našeg Vijeća, Odbor za komunalnu djelatnost, Odbor za 

mjesnu samoupravu i Odbor za statutarno - pravna pitanja raspravili su materijal i donijeli su 

zaključak o prihvaćanju navedene točke. 

 

Otvaram raspravu. 

 

LOVRO MIHELIĆ - Samo bih htio pitati gosp. pročelnika, pretprošli put sam ga 

pitao, pa me zanima da li još uvijek taj odgovor stoji glede obnove održavanja i zaštita cesta, 

glede one ceste o kojoj smo govorili, koja kreće od Ulice grada Wirgesa pa tamo skroz do 

Matijine u Hrastini, a tamo je i Dobriše Cesarića u to uključena. Stoji li se još uvijek kod toga 

da bi se do kraja godine ta cesta obnavljala, mislim da ste rekli u dvije etape, ili više etapa?  

 

ZVONKO ŽUPANČIĆ - Tako je, i nadalje je u programu gradnje objekata 

komunalne infrastrukture zadano uređenje Ulice Dobriše Cesarića, kao što sam rekao i kod 

prijašnjih upita, bit će više etapa, najvjerojatnije više od dvije etape. 

 

ZLATKO REŠETAR - Sada ponavljam moje pitanje s aktualnog sata. Znači, uvidom 

u ove materijale vidimo da je prometno redarstvo postupalo u ovom periodu negdje oko tri 

tisuće puta. Da li je to po vama dovoljno i da li planirate u nekom širem luku, a ne samo 

gradski centar provoditi prometno redarstvo, dovesti prometnog redara u naselje poput Južnog 

naselja, u naselje poput Svete Helene, naselja poput Giznika i Anindola, gdje ima jako puno 

nepropisno parkiranih vozila. Policija na pozive građana ne izlazi, odnosno izlazi nakon dva 

do tri sata, prometni redar ne dolazi u ta naselja. Da li se nešto po tom pitanju može riješiti? 

 

ZVONKO ŽUPANČIĆ - Evo ovako, rad prometnog redarstva, prije svega obzirom 

na intenzitet prometa zasigurno je u užem centru, ali po dojavi ili pozivu građana ili po bilo 

kakvoj spoznaji, a i sam redar u okviru svog postupanja obilazi i šire područje. Tako da 

stvarno skrećem pažnju da na bilo kakvu nepravilnost odmah se uputi na prometno redarstvo i 

ono će izaći van, a predviđeno je isto u sistematizaciji da se još i pojača to redarstvo. 

 

IRENA FRANCEKOVIĆ - Ja bih samo molila gosp. pročelnika da li nam može u 

nekom kraćem vremenu dostaviti ovo izvještaje, kaže: "Upravni odjel obavlja poslove 
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praćenja utroška električne energije za javnu rasvjetu i kontrolu računa, te o istom sastavlja 

izvješće." Da nam to izvješće dostavite, tako da znamo, s obzirom da je promijenjeno deset 

posto rasvjetnih tijela na LED žarulje. Kolika je sada tu bila nekakva ušteda, ako se to može 

izračunati? 

Drugo, donijeli smo onaj Plan gospodarenja otpadom i onu cijelu priču oko novog 

načina odvoza otpada. Kad će krenuti edukacija stanovništva u pogledu tog načina 

razvrstavanja otpada? 

 

MIRAN ŠOIĆ - Samo bih slobodno da ovo drugo pitanje pod 25. damo kad imamo 

raspravu o onoj odluci, ako to može. Gosp. Zvonko da li možete ovo prvo odgovoriti. 

 

ZVONKO ŽUPANČIĆ - Evo, dijelom sigurno taj odgovor vezan za obračun, 

odnosno potrošnju električne energije sadržan je u financijskom dijelu prikaza izvještaja o 

održavanju komunalne infrastrukture. Mi smo u prošloj godini imali slučaj da je u tijeku 

godine došlo do povećanja naknade za korištenje struje iz obnovljivih izvora. Ta naknada je 

poskupila s vrijednosti 0,0335 na 0,105, gotovo 300%. Tako da ovi efekti koji jesu, imamo 

trend smanjenja troškova, ali tu nam gotovo 50% na svaki kilovat je povećanje s tog osnova. 

 

ŽELJKO STANEC - Ako hoćete, to možete naravno dobiti izračunato i to je mene 

interesiralo pred nekih mjesec dana, da vidimo koji nam je efekt izmjene te LED rasvjete. 

Kada smo gledali te račune, upravo što je sada Zvonko malo prije objasnio, znači 300% je 

porasla ta naknada za obnovljive izbore energije, tako da onaj efekt uštede koji smo rekli da 

će u konačnici biti negdje oko 78%, a ta jedna kuna to je doslovce 50% od cijene snage od 

jednog kilovata, tako da u principu onaj efekt, na žalost, koji smo mi financijski očekivali od 

te izmjene LED rasvjete, na žalost ne budemo imali, ali naravno da budemo imali jer ne 

budemo poskupili, jer bi ovo i u konačnici bilo sve skuplje i skuplje. To je tako.   

 

MIRAN ŠOIĆ - Ima li još pitanja? Ako nema, zaključujem raspravu i dajem na 

glasovanje Izvješće o radu Upravnog odjela za komunalne djelatnosti za 2017. godinu. 

Nakon provedenog glasovanja Gradsko vijeće Grada Samobora većinom glasova (17 

"za" i 3 "protiv") donijelo je sljedeći 

 

ZAKLJUČAK 

 

I. 

Prihvaća se Izvješće o radu Upravnog odjela za komunalne djelatnosti za 2017. 

godinu, u tekstu kao što je dan u materijalima za sjednicu. 

 

II. 

 Tekst Izvješća prilaže se ovom zaključku i njegov je sastavni dio. 

 

 

AD7.) 

MIRAN ŠOIĆ - Prelazimo na sedmu točku dnevnog reda - Izvješće o radu Upravnog 

odjela za gospodarstvo, razvoj i projekte Europske unije za 2017. godinu. 

Molim gosp. Marinka Džepinu, pročelnika da da uvodno obrazloženje. 

 

MARINKO DŽEPINA - Daje uvodno obrazloženje po točki dnevnog reda, a koje su 

vijećnici dobili u materijalima za sjednicu. 
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MIRAN ŠOIĆ - Što se tiče rasprave na našim tijelima Odbor za zaštitu okoliša i 

prostorno uređenje je raspravljao o materijalu, Odbor za poljoprivredu i šumarstvo, Odbor za 

turizam i ugostiteljstvo i Odbor za statutarno - pravna pitanja, prihvatili su ovaj materijal, dok 

Odbor za gospodarstvo, poduzetništvo, obrtništvo i ulaganja imao je četiri člana i glasali su 2 

"za" i 2 "suzdržan". 

 

Otvaram raspravu. 

 

VLADIMIR SKENDROVIĆ - Evo, ovo je jedna od tema, izvješće koje je direktno 

vezano za ono prvo što smo odbili i što je zapravo principijelno pitanje da ga kao takvog ne 

možemo prihvatiti, pa ću se bazirati samo na tri točke ovoga. Kolega Džepina, kao pročelnik, 

je najmanje u ovom nažalost učestvovao, tako da s rezervom prema njemu to upućujem. 

Naime, s obzirom da znamo da je preko sto milijuna kuna izvornog proračuna porez na porez, 

a komunalna naknada i komunalni doprinos su drugi najizdašniji, po mojoj procjeni, prihodi. 

Ovdje upravo vidimo ono o čemu smo razgovarali kod komunalnog doprinosa i komunalne 

naknade, od planiranih sredstava doprinosa učestvuje s nekih šest milijuna i tristo, komunalna 

naknada nešto manje od dvadeset milijuna, dakle gotovo tri puta više. Ovdje je egzaktan 

pokazatelj onoga što sam govorio kad govorimo o našem povećanju komunalne naknade. Mi 

imamo dvanaest tisuća sedamsto trideset četiri obveznika plaćanja komunalne naknade, 

kojima smo temeljno digli osnovicu za 12 - 13%, a kada k tome pridodamo da smo u 

nizinskom dijelu gdje je izuzetan revolt prisutan (Vrbovec, Medsave, Celine, Savršćak itd.) 

koji do sada nisu plaćali uveli obvezu plaćanja, a oni i dalje imaju smeće, jer sanacijom 

odlagališta smeće nije nestalo. Njihova kvaliteta života nije bitno popravljena, jer se tamo i 

dalje smeće pretovaruje itd. Dakle, nismo uzeli u obzir taj dio priče, nismo na toj strani željeli 

razumjeti probleme tih ljudi i ne dizati nego možda čak i vratiti na staro onaj dio barem kada 

je o tom dijelu riječ. Dakle, za komunalnu naknadu plaća gotovo trinaest tisuća, kada smo 

komparirali s 6% prireza u Sv. Nedelji, mislim da je uopće neusporedivo, da je samo jedna 

trećina ove brojke bi bila u obvezi plaćanja prireza. Opet ponavljam, ja ga ne zazivam, nisam 

njegov predlagatelj, niti bih se objeručke uhvatio za njega, ali kada stavljamo socijalnu sliku 

na stol onda ovo, kada govorimo o komunalnoj naknadi i komunalnom doprinosu, nema 

nikakvog opravdanja. 

Još je tu jedna stvar, EU fondovi, samo se nadam daj ćemo u 2018. biti kud i kamo 

izdašniji barem u pripremama, apliciranju itd., ako puno tražimo nešto ćemo i dobiti. Ja 

vjerujem da će za sljedeći proračun projekcija biti značajno drugačije nego što su bile za ovu 

godinu, kada se zapravo nismo ništa nadali, jer realno i stvarno ništa posebno nismo ni uložili. 

 

IRENA FRANCEKOVIĆ - Ovaj odjel je prestrukturiran odlukom gradonačelnika ili 

Gradskog vijeća, ne znam točno, i doveden je novi pročelnik, a ovo je izvještaj za prošlu 

godinu kada smo mi već funkcionirali kao Gradsko vijeće, pa u tom smislu kolega Džepina 

nemojte se naći uvrijeđeni, ali ja bih malo diskutirala. Ovaj odjel ima osamnaest zaposlenih, 

od toga su jedan pročelnik i zamjenik pročelnika, i tri voditelja referade, znači pet odgovornih 

osoba. Iskreno, ja bih voljela raditi u jednom takvom odjelu, jer kad pogledate šest mjeseci, 

znači od sedmog mjeseca do dvanaestog, živo me zanima što tih osamnaest ljudi dnevno radi, 

kada su rezultati tako minimalni za jedan odjel koji bi trebao biti nositelj razvoja 

gospodarstva, poljoprivrede i turizma i svega onoga što nosi jedan Grad. Od svih akcija koje 

su ovdje pobrojane, one bi se realno mogle svesti u nekakvih mjesec dana intenzivnog rada. 

Zanima me što se događalo ostalih pet mjeseci? Smatram da se u ovom odjelu u budućnosti bi 

se moralo puno više raditi, puno više akcija započinjati, puno više raditi na terenu s 

gospodarstvenicima, s turističkim djelatnicima, s onima koji se turizmom bave kao osnovnom 
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djelatnošću, da se stvarno nešto u ovom gradu dogodi, jer sada prihvatiti ovakvo izvješće i 

reći da su dobro radili bojim se da s naše strane nikako ne bi bilo opravdano. 

 

DAMIR SKOK - Htio bih prvo reći, naravno nisam bio na zadnja dva odbora za 

poljoprivredu, pa nisam tamo stigao diskutirati, ali dobro valjda ćemo to riješiti, nije to tema 

diskusije. Blago bih se nadovezao da mislim da imate najkompleksniji po broju djelatnosti 

odjel. Ja sam to diskutirao i kod donošenja proračuna, ali sada ako pogledamo i realizaciju, 

kada govorimo o poljoprivredi, onda određeni poticaji nisu uspjeli niti doći do nekih ljudi. 

Mislim da dok ne izdvojimo, a govorit ću samo o tom dijelu poljoprivrede i šumarstva, i 

napravimo novi ured, gdje bi se planski, sustavno i ozbiljno pozabavili s revitalizacijom 

poljoprivrede, pa i drugih stvari koje se vežu uz poljoprivredu i šumarstvo u Samoboru da će 

vam biti jako teško raditi s obzirom na obim ovih svih djelatnosti koje imate. Evo, ja sam to 

rekao i na tom prvom i jedinom odboru kojem sam bio i rekao kod donošenja proračuna, i 

opet ih ponovio, da mislim s obzirom na Samobor, tradiciju, na poljoprivredu koja je bila, 

znam da se vremena mijenjaju, ali da bi trebalo puno ozbiljnije i s jačim novcima i jačim 

projektima krenuti u nekakve akcije u poljoprivredu, stočarstvo i svemu vezano s time.  

 

MARINKO DŽEPINA - Zahvaljujem na ovim primjedbama, u svakom slučaju 

tijekom ove godine, ne samo ja, nego, nemojte sumnjati, svi djelatnici koji rade u ovom 

Upravnom odjelu dat će svoj maksimum da rezultati njihovog i moga rada za sljedeće 

izvješće budu još i bolji. Ja ne mogu reći da ovo izvješće ne sadrži određene podatke, ono ih 

zaista sadrži, ljudi su radili. Ovo koliko sam ja tu, ova tri mjeseca, osobno mogu biti 

zadovoljan i zadovoljan sam s učinjenim u odjelu, ali da imamo mjesta za napredak svakako 

imao i mi ćemo taj potencijal iskoristiti. 

 

ZLATKO REŠETAR - Mene kao gradskog vijećnika i nekoga tko zna nešto o 

projektima EU, interesira, s obzirom da ste na čelu Upravnog odjela i za projekte EU, koliko 

je povučeno sredstava iz EU, a da je to bilo inicirano od strane Grada Samobora, odnosno 

vašeg Upravnog odjela? Znači, ne negdje gdje smo po sili inercije ili zato što smo se s nekim 

uparili, nego koliko smo mi sami povukli sredstava. 

 

MARINKO DŽEPINA - Sigurno kada sam došao na čelo zatražio i te podatke ovog 

Upravnog odjela, ja ih imam i ja ću vam ih iznesti. Zatražio sam podatke ne samo za zadnju 

godinu, nego sam zatražio podatke od zadnje tri godine, od 2014. godine Grad Samobor, ovaj 

odjel koji je radio na projektima EU je ukupno prihodovao devedeset pet milijuna dvjesto 

trideset četiri tisuće i dvjesto dvadeset devet kuna. To je podatak egzaktan. Ono što je još u 

pripremi i očekujemo u ovoj godini, podnesli smo vezano uz uređenje Rudnika Sveta Barbara, 

odnosno Rudnika u Rudama, to je isto projekt težak negdje tristo tisuća eura, i naravno ovo 

što smo sada aplicirali, WiFi, Dječjeg vrtića u Bregani, unapređenje usluga za djecu u sustavu 

ranog predškolskog odgoja i obrazovanja, izgradnju Društvenog doma u Dubravi, tu ćemo 

aplicirati sada kada dođe taj projekt, Centar izvrsnosti sa samoborskim obrtnicima radimo na 

jednom projektu, s Muzejom radimo još na jednom projektu, radimo s Komunalcem na 

jednom projektu, ovo što ste razgovarali vezano za informiranje, odnosno provođenje 

edukacije za stanovnike grada Samobora za odluku o otpadu. Znači, projekte imamo, u 

pripremi ono što je govorila zamjenica gradonačelnika, snimamo neka područja u kojima je 

iskazan interes koji odvode svoju djecu u druge općine izvan grada i upisuju ih, razmatramo 

mogućnost da to isto tako apliciramo za još neka područja vezano uz dječji vrtić. Imamo puno 

ideja, ono što sam rekao na početku i od vas, drage vijećnice i vijećnici očekujem da mi 

pomognete, da mi se javite, da zajedničkim snagama radimo na svim ovim projektima, jer ne 

radimo samo za nas, nego radimo svi skupa za grad Samobor i naše stanovnike.    
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ZLATKO REŠETAR - Zahvaljujem se na takvom usmenom izvješću, ali me 

interesira da li mogu dobiti pismeno, tih devedeset pet milijuna kuna, koliko je što i gdje smo 

baš mi kao Grad Samobor bili inicijatori, a ne da je došlo preko Županije ili preko nekih 

drugih organizacija. 

 

MIRAN ŠOIĆ - Ima li još pitanja? Ako nema, dajem na glasanje Izvješće o radu 

Upravnog odjela za gospodarstvo, razvoj i projekte Europske unije za 2017. godinu. 

Nakon provedenog glasovanja Gradsko vijeće Grada Samobora većinom glasova (17 

"za" i 4 "protiv") donijelo je sljedeći 

 

ZAKLJUČAK 

 

I. 

Prihvaća se Izvješće o radu Upravnog odjela za gospodarstvo, razvoj i projekte 

Europske unije za 2017. godinu, u tekstu kao što je dan u materijalima za sjednicu. 

 

II. 

 Tekst Izvješća prilaže se ovom zaključku i njegov je sastavni dio. 

 

 

AD8.) 

MIRAN ŠOIĆ - Prelazimo na osmu točku dnevnog reda - Izvješće o radu Upravnog 

odjela za provođenje dokumenata prostornog uređenja i gradnju za 2017. godinu. 

Molim gosp. Mladena Ogrinca, pročelnika da da uvodno obrazloženje. 

 

MLADEN OGRINC - Daje uvodno obrazloženje po točki dnevnog reda, a koje su 

vijećnici dobili u materijalima za sjednicu. 

 

MIRAN ŠOIĆ - Odbor za zaštitu okoliša i prostorno uređenje i Odbor za statutarno - 

pravna pitanja raspravljali su o materijalu, te donijeli zaključak o prihvaćanju navedene točke 

dnevnog reda. 

 

Otvaram raspravu. 

 

IRENA FRANCEKOVIĆ - Pozdravljam rad odjela gosp. Ogrinca, ali imam samo 

jedno matematičko pitanje. Naš gradonačelnik se hvali u novinama da treba jedanaest dana u 

Gradu Samoboru za dobivanje građevinske dozvole, a sada tu piše broj zaprimljenih predmeta 

3016, a ukupno riješenih 1747, pa mi nekako onda fali tih jedanaest dana u tih 1300 predmeta. 

Htjela bih znati što se s tih 1000 predmeta dogodilo? 

 

MLADEN OGRINC - Gđa Franceković, tako blizu sjedimo to ste me mogli pitati da 

ste se okrenuli. Znači, Upravni odjel radi i legalizaciju, svi ti predmeti, da ste malo bolje 

pogledali, vidjeli bi da se prebacuju ne iz 2016. nego iz 2013., kada je legalizacija krenula, a 

inače su svi drugi predmeti riješeni na vrijeme, i jako, jako brzo 

 

MIRAN ŠOIĆ - Ima li još pitanja? Ako nema, zaključujem raspravu i dajem na 

glasovanje Izvješće o radu Upravnog odjela za provođenje dokumenata prostornog uređenja i 

gradnju za 2017. godinu. 

Nakon provedenog glasovanja Gradsko vijeće Grada Samobora jednoglasno je (20 

"za") donijelo sljedeći 
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ZAKLJUČAK 

 

I. 

Prihvaća se Izvješće o radu Upravnog odjela za provođenje dokumenata prostornog 

uređenja i gradnju za 2017. godinu, u tekstu kao što je dan u materijalima za sjednicu. 

 

II. 

 Tekst Izvješća prilaže se ovom zaključku i njegov je sastavni dio. 

 

 

AD9.) 

MIRAN ŠOIĆ - Prelazimo na devetu točku dnevnog reda - Izvješće o radu Upravnog 

odjela za opće, pravne i tehničke poslove za 2017. godinu. 

Molim gđu Ana Vlah, zamjenicu pročelnice da  iznese uvodno obrazloženje. 

 

ANA VLAH - Daje uvodno obrazloženje po točki dnevnog reda, a koje su vijećnici 

dobili u materijalima za sjednicu. 

 

MIRAN ŠOIĆ - Ima li pitanja? 

 

VLADIMIR SKENDROVIĆ - Sva pitanja koja inače za ovu Referadu postavljam, 

postavljam unutar PPI i moram se stvarno zahvaliti na ažurnosti ovom odjelu u Gradu, koji 

meni ne samo kao vijećniku, nego kao građaninu zaista svaki puta izlazi u susret u zakonskim 

okvirima. Da li je moje zadovoljstvo danim odgovorima ovakvo ili onakvo to nije tema, ali ja 

odgovor uvijek dobijem. Dakle, tu mogu samo reći, samo naprijed i hvala na tome. Žao mi je 

da je došlo do rekonstrukcije koja je bila čisto političko pitanje, a nikako sistemsko i 

sadržajno. Vjerujem da će u narednom periodu biti takvo, mada kada vidim ovdje ostvaruje se 

ono što sam i tada govorio, a to je da će sve ove rekonstrukcije, sve sistematizacije, u 

konačnici donijeti samo novo zapošljavanje. Novo zapošljavanje, mislim da ovih jedanaest 

novih zaposlenih koji će biti u toku ove godine primljeni, pitanje je da li je to sistemski 

opravdano, to je samo zadovoljenje onoga što sam najavio kada je gradonačelnik najavio 

rekonstrukciju. Dakle, ići prema brojci od sto je potpuno neopravdano, jer to su brojke koje 

imaju gradovi sa dvjesto i više tisuća stanovnika, Samobor to nema. Druga stvar je da ja 

vjerujem da dobrom organizacijom posla se i u ovim okvirima može zadovoljiti sve 

normativne akte koji pred Grad dođu, pa nije Grad Samobor otok, isto funkcioniramo kao 

drugi gradovi. Dakle, ako drugi gradovi mogu realizirati određene zadaće, ne vidim zašto to 

ne bi mogli mi. Nekoliko sam puta naglasio i opet naglašavam, ja vjerujem čvrsto da svi 

zaposlenici u referadama, od voditelja nadalje, možemo se slagati ili ne, odgovorno i u sklopu 

svojih mogućnosti rade svoj posao. Da li je to dovoljno ili ne o tome možemo raspravljati, ali 

uvjeren sam da daju svoj maksimum i na tome ih treba podržati da ustraju u tome, a na onima 

koji organiziraju posao je odgovornost da li ga dobro rasporede. Još jedanput zahvaljujem se 

na kooperativnosti, posebno kolegici Ani Vlah, ali ne smijem to previše naglašavati jer vidim 

kome se god ja zahvalim, padne u nemilost i odmah su rekonstrukcije u pitanju, počev od 

Anušića nadalje.     

 

MIRAN ŠOIĆ - Ima li još pitanja? Ako nema, zaključujem raspravu. 

Zaboravio sam reći da je Odbor za statutarno - pravna pitanja raspravljao o materijalu i 

također prihvatio Izvješće. 

Dajem na glasovanje Izvješće o radu Upravnog odjela za opće, pravne i tehničke 

poslove za 2017. godinu. 
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Nakon provedenog glasovanja Gradsko vijeće Grada Samobora jednoglasno je (21 

"za") donijelo je sljedeći 

 

ZAKLJUČAK 

 

I. 

Prihvaća se Izvješće o radu Upravnog odjela za opće, pravne i tehničke poslove za 

2017. godinu, u tekstu kao što je dan u materijalima za sjednicu. 

 

II. 

 Tekst Izvješća prilaže se ovom zaključku i njegov je sastavni dio. 

 

 

AD10.) 

MIRAN ŠOIĆ - Prelazimo na desetu točku dnevnog reda - Izvješće o radu Jedinice za 

unutarnju reviziju za 2017. godinu. 

 Molim gđu Tamaru Mekinjić, unutarnju revizoricu da iznese u kratkim crtama što piše 

u materijalu. 

 

 TAMARA MEKINJIĆ - Daje uvodno obrazloženje po točki dnevnog reda, a koje su 

vijećnici dobili u materijalima za sjednicu. 

 

MIRAN ŠOIĆ - Odbor za statutarno - pravna pitanja također je raspravljao o ovom 

izvješću i prihvatio ga. 

 

Otvaram raspravu. Ako nema, zatvaram raspravu i dajem na glasovanje Izvješće o 

radu Jedinice za unutarnju reviziju za 2017. godinu. 

Nakon provedenog glasovanja Gradsko vijeće Grada Samobora jednoglasno je (21 

"za") donijelo je sljedeći 

 

ZAKLJUČAK 

 

I. 

Prihvaća se Izvješće o radu Jedinice za unutarnju reviziju za 2017. godinu, u tekstu 

kao što je dan u materijalima za sjednicu. 

 

II. 

 Tekst Izvješća prilaže se ovom zaključku i njegov je sastavni dio. 

 

 

Predsjednik Gradskog vijeća Grada Samobora daje kratku pauzu. 

Nastavlja se s radom sjednice, te daljnji rad sjednice vodi zamjenica 

predsjednika gđa Maja Gračanin. 

 

 

AD11.) 

MAJA GRAČANIN - Prelazimo na jedanaestu točku dnevnog reda - Izvješće o 

realizaciji Plana gradnje komunalnih vodnih građevina i Programa gradnje objekata i uređaja 

komunalne infrastrukture u Gradu Samoboru za 2017. godinu. 
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Molim gosp. Zvonka Župančića, pročelnika Upravnog odjela za komunalne djelatnosti 

da u ime predlagatelja da uvodno obrazloženje. 

 

ZVONKO ŽUPANČIĆ - Daje uvodno obrazloženje po točki dnevnog reda, a koje su 

vijećnici dobili u materijalima za sjednicu. 

 

MAJA GRAČANIN - Raspravu po navedenoj točki dnevnog reda provela su sljedeća 

radna tijela: 

- Odbor za komunalne djelatnosti 

- Odbor za mjesnu samoupravu  

- Odbor za financije i proračun i 

- Odbor za statutarno - pravna pitanja 

 

te su donijeli zaključak o prihvaćanju navedene točke dnevnog reda. 

 

Otvaram raspravu. 

Da li se netko javlja za raspravu? Ukoliko ne, zaključujem raspravu i dajem na 

glasovanje Izvješće o realizaciji Plana gradnje komunalnih vodnih građevina i Programa 

gradnje objekata i uređaja komunalne infrastrukture u Gradu Samoboru za 2017. godinu. 

Nakon provedenog glasovanja Gradsko vijeće Grada Samobora većinom glasova (19 

"za" i 1 "suzdržan") donijelo je sljedeći 

 

ZAKLJUČAK 

 

I. 

Prihvaća se Izvješće o realizaciji Plana gradnje komunalnih vodnih građevina i 

Programa gradnje objekata i uređaja komunalne infrastrukture u Gradu Samoboru za 2017. 

godinu, u tekstu kao što je dan u materijalima za sjednicu. 

 

II. 

 Tekst Izvješća prilaže se ovom zaključku i njegov je sastavni dio. 

 

 

AD12.) 

MAJA GRAČANIN - Prelazimo na dvanaestu točku dnevnog reda - Izvješće o 

realizaciji Programa održavanja komunalne infrastrukture za 2017. godinu. 

Molim gosp. Zvonka Župančića, pročelnika Upravnog odjela za komunalne djelatnosti 

da u ime predlagatelja da uvodno obrazloženje. 

 

ZVONKO ŽUPANČIĆ - Daje uvodno obrazloženje po točki dnevnog reda, a koje su 

vijećnici dobili u materijalima za sjednicu. 

 

MAJA GRAČANIN - Raspravu po navedenoj točki dnevnog reda provela su sljedeća 

radna tijela: 

- Odbor za komunalne djelatnosti 

- Odbor za mjesnu samoupravu  

- Odbor za financije i proračun i 

- Odbor za statutarno - pravna pitanja 

 

te su donijeli zaključak o prihvaćanju navedene točke dnevnog reda. 
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Otvaram raspravu. 

 

VLADIMIR SKENDROVIĆ - Ovo je samo nastavak priče o komunalnom segmentu 

koji govori o tome da neke stvari kad smo uvodili komunalnu naknadu nisu bile ispravne. 

Dakle, komunalnom naknadom pokrivamo ova tri segmenta, održavanje uređenog 

građevinskog zemljišta, održavanje nerazvrstanih cesta, održavanje javne rasvjete. U nekoliko 

navrata imali smo prilike čuti opravdanje za onih dvanaest ili trinaest posto, o izuzetno višem 

rangu i kvaliteti tih komunalnih stvari i građevina koje su nam na raspolaganju, pa da je to 

razlog. Za mene bi to bio razlog smanjenja, jer ako smo nešto tako kvalitetno napravili i 

izfinancirali dosadašnjim sredstvima to znači da moramo manje ulagati u budućnost da bi to 

održavali i amortizirali. Ja ako gradim niskoenergetsku kuću, to znači da ću u narednom 

periodu plaćati vrlo niske energente, a ne da ću plaćati duplo više. Tako da mi je nejasno, 

održavanje javne rasvjete, mi smo krenuli prošle godine s izmjenom rasvjetnih tijela 

prelaskom na LED rasvjetu koju opet, ponavljam, nismo trebali sve sami financirati, postojale 

su mogućnosti, postoje još uvijek da se dio tih sredstava dobi. To bi trebala biti vrlo niska 

razina održavanja, s obzirom na trajnost tih elemenata koji su u primjeni. Nažalost, već se 

sada vidi na dosta mjesta da moraju intervenirati svako malo, ja sam često na toj relaciji 

Samobor - Strmec i svako malo zamjena rasvjetnih tijela. Čudi me da se to dešava jer imam 

informaciju od uvoznika tog segmenta da su to rasvjetna tijela koja su otporna strahovito, ako 

se kvalitetna kupe na vanjske utjecaje toplo - hladno, i da tu praktički dvije, tri godine nema 

šanse da rasvjetno tijelo pregori ili što ja znam što.  

Održavanje nerazvrstanih cesta, to je najveći segment i ja vjerujem da on je najveći 

segment, ali on je samo pokazatelj što smo i kako smo gradili u posljednjih osam godina. 

Naša Betonska je sto godina i joj uvijek se drži, a ceste koje su napravljene pred četiri, pet, 

šest godina nam se raspadaju. Ako netko misli da ne govorim ispravno, bit ću slobodan 

pozvati ga i o vlastitom trošku provozati barem jedno dvadeset kilometara na brzinu ceste da 

vidi, koje su napravljene u zadnjih pet, šest godina, da se vidi u kakvom su stanju. Što nam to 

opet dalje govori? Pred nekoliko sjednica sam pitao, koji su kontra mehanizmi, što mi 

poduzimamo da nam se to ne dešava, uvijek je bilo rečeno mi zadovoljavamo pravnu formu. 

Nije stvar pravne forme, da li smo mi nekog ovlastili da izvrši nadzor i on je rekao da asfalt je 

debljine sedam centimetar, on zadovoljava nekakve normative i to je to. S druge strane imam 

informaciju da su konkretno na Šmidhenovoj je faza jedna maknuta u tijeku gradnje, radi 

pojeftinjenja jer je preskupo bilo do onda i naravno da će se to vjerojatno reflektirati u 

eksploataciji te ceste kroz nekakvih pet, šest ili ne znam koliko godina. Smatram da je upravo 

to što nemamo nadzora nad provedbom i realizacijom izgradnje osnovni razlog da imamo 

ovako visoke troškove održavanja. To nije gradnja, to je održavanje tu piše, ako mi moramo 

toliko trošiti na taj segment, a mislim da imamo petsto i nešto kilometara, ako se ne varam. 

Bojim se da nešto ne štima. 

 

IRENA FRANCEKOVIĆ - Nakon ove zime sami smo svjedoci na koji način se 

gradila infrastruktura u Samoboru, odnosno na koji način su sagrađene naše ceste, ne znam da 

li je bilo ikad više rupa, nego nakon ove zime. Da se kvalitetnije gradilo, kako kaže kolega 

Skendrović, vjerojatno ne bi to danas tako izgledalo. Ono što bi nas još trebalo brinuti to su 

mnoga klizišta koja su se otvorila na području grada Samobora, koja se iz godine u godinu ne 

saniraju, dio njih je na Žumberku, dio njih je na Palačniku, za koje je naš gradonačelnik tako 

vidovito predvidio da kada se nakon nekoliko tisuća godina brdo Palačnik spusti u 

samoborsku dolinu, da nećemo imati problema s klizištem. Nadam se samo da nam se neće 

dogoditi ono što se dogodilo Hrvatskoj Kostanjici, pa da nam se takve riječi i obistine. U 



29 

 

svakom slučaju, mislim da bi puno više se tu trebalo stvari tokom nekakvog tekućeg 

održavanja tokom godine napraviti, nego da stvarno čekamo nekakvu takvu kataklizmu.  

Ono što je tu također važno to je sakupljanje odvoza i odlaganje komunalnog otpada. 

Mislim da će još na nekoliko mjesta danas i inače  u buduće biti govora o tome, u svakom 

slučaju dio građana je nezadovoljan s vremenom i načinom odvoženog komunalnog otpada. 

Sam izbor kanti, odnosno onih malih kontejnera ispred nekih stambenih zgrada, dio njih je u 

Bregani, a s obzirom da Bregana sada spada u tu neku posebnu zonu, mislim da bi se o tome u 

budućnosti trebalo povesti malo više brige. 

 

ŽELJKO STANEC - Malo ću se samo nadovezati na ove komentare o održavanju 

komunalne infrastrukture na području grada Samobora. Ponovno ste gosp. Skendroviću 

spomenuli tu komunalnu naknadu koja isključivo je prihod koji se i troši na to održavanje, to 

se slažemo, jer je upravo to tako. No, međutim, ne mogu se stvarno složiti s nekim 

konstatacijama. Svaki posao, svaka neka radnja imaju neki određeni rok, ako uzmete u obzir 

tih petsto pedeset kilometara cesta, a jedna cesta ako je napraviti i najkvalitetnije, što 

inzistiramo i da se uvijek bolje, ima vam rok od nekih dvadesetak godina. Znači trebali bi 

godišnje napraviti novih cesta oko dvadeset pet kilometara, odnosno dvadeset dva kilometara 

novih cesta, a to bih negdje otprilike iznosilo oko cca pedesetak milijuna kuna. Da li vi 

stvarno mislite da je to takav proračun koji bi to i mogao napraviti? Ja vam osobno velim, uz 

najbolju volju i najbolju želju, nije. Naslijedili smo također, možemo pričati osam godina, da 

osam godina promijenite sve, nešto staro na novo, prosto je nemoguće. Ponovno kažem da se 

može bolje i kvalitetnije može, ali opet čudo da je sve novo ne može se napraviti. 

Što se tiče izmjene LED rasvjete, možda ste vidjeli da se mijenjaju stare lampe za 

LED rasvjetu, sigurno se ne mijenjaju već postojeće LED lampe. Opet se može dogoditi neki 

slučaj da i neka lampa iz raznoraznih razloga možda tvornička greška, da je ona prije tog 

vremenskog roka, a vremenski rok garancije je deset godina, da jednostavno izgori, naravno 

to ide ponovno na račun proizvođača da to i promjeni, jer smo raspisali takav natječaj da je 

rok deset godina. Opet velim, mogu postojati neke iznimke, a te iznimke ne idu na teret 

proračuna Grada Samobora ili trgovačkog društva Komunalac.  

Ovo održavanje, znači košnja, zelenih površina, znate da sigurno od proljeća pa do 

kraja jeseni morate održavati zelene površine i to ponovno košta. Prije nekih osam, deset 

godina u ni jedno selo, ali niti u jedno selo trgovačko društvo Komunalac nije došlo uređivati 

javne površine. U to vrijeme izgradili su se kilometri nogostupa, to također treba održavati 

preko zimske službe, ljetno to održavanje, čišćenje, čišćenje sipine, čišćenje odvodnje i sve to. 

Znači, to jednostavno financijski opterećuje Proračun Grada Samobora, a tih nekih trinaest 

posto, to nije popularno i sigurno ni jedna gradska uprava ne bi bila za bilo kakvo 

poskupljenje, ali napominjem, a to sam i rekao kada se donosila Odluka o komunalnoj 

naknadi, da jednostavno taj standard kojeg smo si sami zadali da se održava na tom nivou, to 

je bilo iz tog razloga i to je jednostavno potreba Grada Samobora 

 

MAJA GRAČANIN - Da li se još netko javlja za riječ? Ukoliko ne, zaključujem 

raspravu i dajem na glasovanje Izvješće o realizaciji Programa održavanja komunalne 

infrastrukture za 2017. godinu. 

Nakon provedenog glasovanja Gradsko vijeće Grada Samobora većinom glasova (17 

"za", 3 "protiv" i 1 "suzdržan") donijelo je sljedeći 
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ZAKLJUČAK 

 

I. 

Prihvaća se Izvješće o realizaciji Programa održavanja komunalne infrastrukture u 

Gradu Samoboru za 2017. godinu, u tekstu kao što je dan u materijalima za sjednicu. 

 

II. 

 Tekst Izvješća prilaže se ovom zaključku i njegov je sastavni dio. 

 

 

AD13.) 

MAJA GRAČANIN - Prelazimo na trinaestu točku dnevnog reda - Izvješće o 

realizaciji Programa gospodarenja i upravljanja gradskom imovinom i usmjeravanja 

prostornog razvoja Grada Samobora za 2017. godinu. 

Molim gosp. Marinka Džepinu, pročelnika Upravnog odjela za gospodarstvo, razvoj i 

projekte Europske unije da u ime predlagatelja da uvodno obrazloženje. 

 

MARINKO DŽEPINA - Daje uvodno obrazloženje po točki dnevnog reda, a koje su 

vijećnici dobili u materijalima za sjednicu. 

 

MAJA GRAČANIN - Raspravu po navedenoj točki dnevnog reda provela su sljedeća 

radna tijela: 

- Odbor za zaštitu okoliša i prostorno uređenje 

- Odbor za financije i proračun i 

- Odbor za statutarno - pravna pitanja 

 

te su donijeli zaključak o prihvaćanju navedene točke dnevnog reda. 

 

Otvaram raspravu. 

 

IRENA FRANCEKOVIĆ - Samo bih se htjela nadovezati na raspravu koju smo 

vodili na početku našeg mandata, a odnosi se na prodaju zemljišta, koje je ovdje prikazano 

kao prihod. Smatramo da prodaju zemljišta treba vršiti po stvarno tržnim cijenama, a ne 

procjeni sudskog vještaka, jer ona gradilišta koja se prodaju tamo na početku Rakovice, 

smatramo da je puno više uloženo u infrastrukturu, makar smo dobili neki polovični odgovor 

od gosp. Staneca, ali bez papirnatih pokazatelja u tom smjeru. Tamo su se prodavala gradilišta 

i još se uvijek prodaju, po nekakvih sedamdeset eura, prosječnoj cijeni, uređeno građevinsko 

zemljište sa svim priključcima, na kraju ispada da samog zemljište u toj cijeni nema, nego 

postoji samo cijena za uloženu infrastrukturu. Smatramo da Grad kao dobar gospodarstvenik 

ne bi trebao se ponašati tako olako prema svojoj imovini i u tom smislu ne možemo podržati 

ovo izvješće za prošlu godinu. 

 

ŽELJKO STANEC -  Samo jednu kratku rečenicu, da prokomentiram ovo. Mogu se 

čak i složiti da je to relativno niska cijena, kreće se između sedamdeset i sedamdeset pet eura 

po kvadratnom metru, ali da je toliko jeftina onda najvjerojatnije na temelju raspisanog 

natječaja odmah bi se sve to prodalo, najvjerojatnije, to je moja pretpostavka. Opet je tu 

negdje približna ta tržišna cijena, da je tolika potražnja prodalo bi se. 
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MAJA GRAČANIN - Da li se još netko javlja za riječ? Ukoliko ne, zaključujem 

raspravu i dajem na glasovanje Izvješće o realizaciji Programa gospodarenja i upravljanja 

gradskom imovinom i usmjeravanja prostornog razvoja Grada Samobora za 2017. godinu. 

Nakon provedenog glasovanja Gradsko vijeće Grada Samobora većinom glasova (19 

"za" i 2 "protiv") donijelo je sljedeći 

 

ZAKLJUČAK 

 

I. 

Prihvaća se Izvješće o realizaciji Programa gospodarenja i upravljanja gradskom 

imovinom i usmjeravanja prostornog razvoja Grada Samobora za 2017. godinu, u tekstu kao 

što je dan u materijalima za sjednicu. 

 

II. 

 Tekst Izvješća prilaže se ovom zaključku i njegov je sastavni dio. 

 

 

AD14.) 

MAJA GRAČANIN - Prelazimo na četrnaestu točku dnevnog reda - Izvješće o 

realizaciji Programa mjera za razvoj malog gospodarstva, poljoprivrede i turizma Grada 

Samobora za 2017. godinu. 

Molim gosp. Marinka Džepinu, pročelnika Upravnog odjela za gospodarstvo, razvoj i 

projekte Europske unije da u ime predlagatelja da uvodno obrazloženje. 

 

MARINKO DŽEPINA - Daje uvodno obrazloženje po točki dnevnog reda, a koje su 

vijećnici dobili u materijalima za sjednicu. 

 

MAJA GRAČANIN - Raspravu po navedenoj točki dnevnog reda provela su sljedeća 

radna tijela: 

- Odbor za gospodarstvo, poduzetništvo, obrtništvo i ulaganja 

- Odbor za poljoprivredu i šumarstvo 

- Odbor za turizam i ugostiteljstvo 

- Odbor za financije i proračun i 

- Odbor za statutarno - pravna pitanja 

 

te su donijeli zaključak o prihvaćanju navedene točke dnevnog reda, osim Odbora za 

gospodarstvo, poduzetništvo, obrtništvo i ulaganja koji sa 2 glasa "ZA" i s 2 glasa 

"SUZDRŽAN", nije usvojio predloženu točku dnevnog reda. 

 

Otvaram raspravu. 

 

DAMIR SKOK - Evo, ja ću dio diskusije malo ponoviti kada sam govorio o onom 

dijelu poljoprivrede, tako da vidimo da je tu indeks 65% realizacije, znači da smo nešto krivo 

napravili, odnosno mislim da je vrlo teško plasirati ta sredstva upravo zbog situacije u 

poljoprivredi, ali da je ta situacija više nego alarmantna i da se tome treba pristupiti. Zanimalo 

bi me da nam iznesete podatke, ne u postotku zaposlenosti, odnosno nezaposlenosti, u gradu 

Samoboru stanovnika, nego da li se ona smanjuje zbog otvaranja radnih mjesta u Samoboru ili 

ti ljudi rade negdje drugdje? To bi bilo zgodno za analizirati, jer imamo blizinu Zagreba, pa 

da vidimo da li se toliko mjesta otvorilo u Samoboru, da li je to zbog naših mjera poticanja 

poduzetništva i ovih svih mjera koje ovdje vidimo, jer su po meni nedostatne za ozbiljne 
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projekte. Prošle godine kada smo imali drugu sjednicu Gradskog vijeća imali smo i ona 

izvješća našeg Poduzetničkog centra gdje je zaposlena jedna osoba, pa sam se ja pitao što ta 

jedna osoba sama može napraviti. Ovo sve govorim u smislu poticanja, u smislu povećanja 

proračuna za to, i upravo zato bi me zanimali podaci, da li je to smanjivanje nezaposlenosti 

naš rezultat i otvaranje radnih mjesta u Samoboru ili ti ljudi koji ovdje žive rade negdje 

drugdje. 

Napominjem i zamolit ću još jednu stvar, mada vrlo cijenim i našu suradnju prilikom 

ovog provođenja daljnjeg Zakona o zaštiti životinja, bio sam nedavno u televizijskoj emisiji s 

gradonačelnikom Bistre i Zaprešića, pa petnaest tisuća kuna koje mi izdvajamo za 

zbrinjavanje i zaštitu životinja, recimo Zaprešić odvaja četiristo tisuća kuna, prošle godine. 

Znam, ne govorim vam samo to, to praktički ode sve kao pomoć Udruzi REA, ali znam koliko 

je nedostatno, kad jedna kastracija ili nešto vas košta. Zamolio bih gđu Vlah, da od ove 

sjednice nadalje moju vijećničku naknadu usmjerava Udruzi REA. To će im biti vjerojatno do 

kraja godine kada zbrojimo sjednice, puno, puno, na tih petnaest tisuća kuna, koja su po meni 

nedostatna. Naravno da smo razgovarali i radimo na tome da će biti potreba oko rebalansa 

proračuna i ispunjavanja zakonskih uvjeta već u šestom mjesecu za neke stvari. Evo, tu ću 

vam isto reći, jer sam razgovarao i s gosp. Turkom i gosp. Gulišem, svi lutaju u županiji, pa 

bih još jednom apelirao, postoji zakonska obveza oko formiranja koordinacijske radne 

skupine oko provođenja Zakona o zaštiti životinja i same odredbe koje ćemo morati donijeti 

kao Grad. Vrlo cijenim suradnju s vama i nadam se da mogu doprinijeti, ali sugerirao bih da 

se na nivou Županije napravi koordinacijska skupina i sastanak gradova, jer kada smo 

razgovarali, vi na prostoru Bistre imate jednu privatnu zaštitarsku Udrugu Šapica, koja tamo 

ima neki poluazil, oslobodili su ih komunalne naknade, doprinosa, svega u Bistri. Bio je 

dogovor za taj kapacitet pasa četiristo tisuća kuna, a oni su sada rekli da ne mogu raditi bez 

šesto tisuća kuna. Mi smo nakon emisije ostali razgovarati, gdje sam rekao da bi na nivou 

Zagrebačke županije trebalo porazgovarati, jer ako svi krenu u te nekakve čudnovate 

kombinacije, da uopće provedu zakon na svome terenu, bilo bi dobro da se na nivou 

Zagrebačke županije napravi jedna skupina, jedan sastanak, i dogovori, ljudi hajdemo vidjeti 

gdje imamo te azile, sada je jedan jedini koji od tih na području Zagrebačke županije bi 

nekakve uvjete ispunjavao je Velika Gorica. Da li ćemo ići zajedno, da li će svatko raditi svoj, 

jer da se napravi jedan konkretan dobar azil to bi smanjilo troškove svim gradovima, a opet 

svi bi mogli biti ponosni i da ispunjavamo zakon i da stvarno radimo na dobrobiti životinja. 

Evo toliko, inicijativa naravno, ja se nadam da ćemo nastaviti ove razgovore. 

 

MAJA GRAČANIN - Molim zamjenicu pročelnice kratko da odgovori u veze ove 

vijećničke naknade. 

 

ANA VLAH - Samo bih odgovorila gosp. Skoku da ćemo ga kontaktirati, s obzirom 

da će trebati nešto potpisati, dok složimo nekakvu izjavu. 

 

MARINKO DŽEPINA - Dao bih jednu informaciju. Vjerojatno vi i sami znate da 

Grad Samobor već unatrag nekoliko godina provodi mjere potpore zapošljavanja svojih 

građana u privatnom sektoru i to na području grada Samobora. Vjerojatno i taj dio je doprinio 

da dolazi do znatnog smanjenja broja nezaposlenih koje danas imamo. Potpora se dodjeljuje 

gospodarskim subjektima, onima koji su u proizvodnji ili izvan proizvodnje i dodjeljuje se za 

osobe do trideset godina i preko trideset godina. Znači taj dio potpora za proizvodnju do 

trideset godina iznosi sedam tisuća kuna, a ako se radi o neproizvodnoj djelatnosti onda 

potpora koju može ostvariti je pet tisuća kuna. Sa navršenih trideset godina starosti i više 

potporu u proizvodnim djelatnostima dobivaju ti ljudi koji se zaposle, odnosno gospodarski 

subjekti od šest tisuća kuna i ako se radi o neproizvodnim djelatnostima dobiva se četiri tisuće 
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kuna. Znači, vjerujem da i taj dio mjera koje Grad izdvaja doprinosi da mi u našem gradu 

imamo manji broj nezaposlenih nego neki drugi veći gradovi.  

Što se tiče ove informacije vezano za koordinacijsku radnu grupu, koju vi predlažete, 

mi smo već imali nekoliko sastanaka, vezano za ovo sklonište za životinje, a razgovarali smo i 

s nekim drugim gradovima. U kontaktu smo, pripremamo, razgovaramo, dogovaramo, znam 

da vrijeme curi, ali odluke se vrlo teško u nekim sredinama donose. Ja, osobno imam dobru 

namjeru, imam volju, ne samo da imam nego moram i po zakonu postupati, s obzirom da sam 

na čelu takvog odjela, znači da moramo o tome vrlo ozbiljno razgovarati i brzo djelovati.   

 

MAJA GRAČANIN - Da li se još netko javlja za riječ? 

 

VLADIMIR SKENDROVIĆ - U dobroj namjeri, ali ne sumnjamo pročelniče, samo i 

vi znate kuda vodi put popločen dobrim namjerama, malo šale. Nadovezao bih se samo na 

raspravu kolege Skoka, podržao ove njegove inicijative, hvale vrijedne, i u svakom slučaju 

zaslužuju podršku. Naime, upada u oko ta indeksacija, poglavito upada u oko u onom dijelu 

gdje bi trebalo biti jako ograničen broj sredstava u odnosu na traženja koja bi trebala biti, a 

radi se o stavci 4. gdje je indeksacija ulaganja u malom gospodarstvu kapitalnog ulaganja 

43% svega. Ja imam jedno vrlo, vrlo neugodno iskustvo, kada sam tražio, čak i pravo na 

pristup informacijama, ne znam pred tri ili četiri godine, izašli su mi u susret gradski čelnici 

tada, mislim da je bio pročelnik Radovanić zadužen, da je bio gosp. Frankić, tada čovjek 

zadužen za to, jer sam imao tu nesreću da sam pored otvorenih vrata prisustvovao razgovoru 

njega i uvaženog dopredsjednika Vijeća, pa sam se šokirao. Možda bi oni dali upute kako ovu 

indeksaciju povećati na 100%, pa čak i s povećanim sredstvima, jer ako smo smanjili broj 

zaposlenih, onda se stvarno postavlja pitanje ovo što je kolega Skok rekao. Da li su to stvarno 

mjere koje su došle temeljem ulaganja poslovnih subjekata u djelatnost, zašto oni to nisu onda 

tražili, da li su pravodobno obaviješteni, da li su kriteriji postavili da oni to mogu tražiti? To je 

onda način da se te stimulativne mjere pretoče u nova radna mjesta, u nova zapošljavanja itd. 

Nadam se da će ovih jedanaest ove godine zaposlenih još dodatno smanjiti broj nezaposlenih 

u gradu. Evo, samo toliko. 

 

MARINKO DŽEPINA - Slažem se da indeks 43,33% premali, ali napominjem da 

Grad u tom dijelu sigurno ne snosi nikakvu, da tako kažem, odgovornost. Vi znate da 

subvencija za kapitalna ulaganja u malom gospodarstvu se ostvaruje na temelju ulaganja. 

Dakle, onaj ulagač koji kupi ili uloži do sto tisuća kuna ima pravo na povrat, ako je uložio sto 

do dvjesto tisuća kuna ima pravo na povrat od trideset tisuća kuna, od dvjesto do tristo tisuća 

kuna ima pravo na četrdeset tisuća kuna, a iznad tristo tisuća kuna ima pravo na pedeset tisuća 

kuna povrata. Imali smo sredstva, no međutim nije bilo zahtjeva. Evo, ja bih volio da je ovdje 

indeks 100% i da na taj način zapravo imamo još više ulagača koji će ulagati u to svoje malo 

gospodarstvo. 

 

MAJA GRAČANIN - Da li se još netko javlja? Ako ne, zaključujem raspravu i dajem 

na glasovanje Izvješće o realizaciji Programa mjera za razvoj malog gospodarstva, 

poljoprivrede i turizma Grada Samobora za 2017. godinu. 

Nakon provedenog glasovanja Gradsko vijeće Grada Samobora većinom glasova (15 

"za" i 4 "protiv") donijelo sljedeći 
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ZAKLJUČAK 

 

I. 

Prihvaća se Izvješće o realizaciji Programa mjera za razvoj malog gospodarstva, 

poljoprivrede i turizma Grada Samobora za 2017. godinu, u tekstu kao što je dan u 

materijalima za sjednicu. 

 

II. 

 Tekst Izvješća prilaže se ovom zaključku i njegov je sastavni dio. 

 

 

AD15.) 

MAJA GRAČANIN - Prelazimo na petnaestu točku dnevnog reda - Izvješće o 

realizaciji Programa javnih potreba u predškolskom odgoju i obrazovanju Grada Samobora za 

2017. godinu. 

Molim gosp. Juru Horvata, pročelnika Upravnog odjela za društvene djelatnosti da u 

ime predlagatelja da uvodno obrazloženje. 

 

JURO HORVAT - Daje uvodno obrazloženje po točki dnevnog reda, a koje su 

vijećnici dobili u materijalima za sjednicu. 

 

MAJA GRAČANIN - Raspravu po navedenoj točki dnevnog reda provela su sljedeća 

radna tijela: 

- Odbor za društvene djelatnosti i brigu za mladež 

- Odbor za financije i proračun i 

- Odbor za statutarno - pravna pitanja 

 

te su donijeli zaključak o prihvaćanju navedene točke dnevnog reda. 

 

Otvaram raspravu. 

S obzirom da se nitko ne javlja za riječ zaključujem raspravu i dajem na glasovanje 

Izvješće o realizaciji Programa javnih potreba u predškolskom odgoju i obrazovanju Grada 

Samobora za 2017. godinu. 

Nakon provedenog glasovanja Gradsko vijeće Grada Samobora jednoglasno je (19 

"za") donijelo sljedeći 

 

ZAKLJUČAK 

 

I. 

Prihvaća se Izvješće o realizaciji Programa javnih potreba u predškolskom odgoju i 

obrazovanju Grada Samobora za 2017. godinu, u tekstu kao što je dan u materijalima za 

sjednicu. 

 

II. 

 Tekst Izvješća prilaže se ovom zaključku i njegov je sastavni dio. 

 

 

AD16.) 

MAJA GRAČANIN - Prelazimo na šesnaestu točku dnevnog reda - Izvješće o 

realizaciji Programa javnih potreba u školstvu Grada Samobora za 2017. godinu. 
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Molim gosp. Juru Horvata, pročelnika Upravnog odjela za društvene djelatnosti da u 

ime predlagatelja da uvodno obrazloženje. 

 

 

JURO HORVAT - Daje uvodno obrazloženje po točki dnevnog reda, a koje su 

vijećnici dobili u materijalima za sjednicu. 

 

MAJA GRAČANIN - Raspravu po navedenoj točki dnevnog reda provela su sljedeća 

radna tijela: 

- Odbor za društvene djelatnosti i brigu za mladež 

- Odbor za financije i proračun i 

- Odbor za statutarno - pravna pitanja 

 

te su donijeli zaključak o prihvaćanju navedene točke dnevnog reda. 

 

Otvaram raspravu. 

S obzirom da se nitko ne javlja za riječ zaključujem raspravu i dajem na glasovanje 

Izvješće o realizaciji Programa javnih potreba u školstvu Grada Samobora za 2017. godinu. 

Nakon provedenog glasovanja Gradsko vijeće Grada Samobora jednoglasno je (19 

"za") donijelo sljedeći 

 

ZAKLJUČAK 

 

I. 

Prihvaća se Izvješće o realizaciji Programa javnih potreba u školstvu Grada Samobora 

za 2017. godinu, u tekstu kao što je dan u materijalima za sjednicu. 

 

II. 

 Tekst Izvješća prilaže se ovom zaključku i njegov je sastavni dio. 

 

 

AD17.) 

MAJA GRAČANIN - Prelazimo na sedamnaestu toku dnevnog reda - Izvješće o 

realizaciji Programa javnih potreba u sportu Grada Samobora za 2017. godinu. 

Molim gosp. Juru Horvata, pročelnika Upravnog odjela za društvene djelatnosti da u 

ime predlagatelja da uvodno obrazloženje. 

 

JURO HORVAT - Daje uvodno obrazloženje po točki dnevnog reda, a koje su 

vijećnici dobili u materijalima za sjednicu. 

 

MAJA GRAČANIN - Raspravu po navedenoj točki dnevnog reda provela su sljedeća 

radna tijela: 

- Odbor za društvene djelatnosti i brigu za mladež 

- Odbor za financije i proračun i 

- Odbor za statutarno - pravna pitanja 

 

te su donijeli zaključak o prihvaćanju navedene točke dnevnog reda. 

 

Otvaram raspravu. 
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S obzirom da se nitko ne javlja za riječ zaključujem raspravu i dajem na glasovanje 

Izvješće o realizaciji Programa javnih potreba u sportu Grada Samobora za 2017. godinu. 

Nakon provedenog glasovanja Gradsko vijeće Grada Samobora jednoglasno je (19 

"za") donijelo sljedeći 

 

ZAKLJUČAK 

 

I. 

Prihvaća se Izvješće o realizaciji Programa javnih potreba u sportu Grada Samobora 

za 2017. godinu, u tekstu kao što je dan u materijalima za sjednicu. 

 

II. 

 Tekst Izvješća prilaže se ovom zaključku i njegov je sastavni dio. 

 

 

AD18.) 

MAJA GRAČANIN - Prelazimo na osamnaestu točku dnevnog reda - Izvješće o 

realizaciji Programa javnih potreba u kulturi Grada Samobora za 2017. godinu. 

Molim gosp. Juru Horvata, pročelnika Upravnog odjela za društvene djelatnosti da u 

ime predlagatelja da uvodno obrazloženje. 

 

JURO HORVAT - Daje uvodno obrazloženje po točki dnevnog reda, a koje su 

vijećnici dobili u materijalima za sjednicu. 

 

MAJA GRAČANIN - Raspravu po navedenoj točki dnevnog reda provela su sljedeća 

radna tijela: 

- Odbor za društvene djelatnosti i brigu za mladež 

- Odbor za financije i proračun i 

- Odbor za statutarno - pravna pitanja 

 

te su donijeli zaključak o prihvaćanju navedene točke dnevnog reda. 

 

Otvaram raspravu. 

 

DAMIR SKOK - Evo, pročelniče Horvat, čestitam kada pogledate uopće koliko je 

udruga i rada bilo, i koliko je iza toga bilo nekakvih događaja, to je vrlo kompleksno za 

provedbu i očito da ste bili uspješni. Sada bih samo rekao jedan komentar, pa kada ćemo 

planirati proračun, a možda i rebalans ove godine, da izdvojena sredstva i za sport i kulturu su 

premala za ono što bismo još trebali raditi u Samoboru. 

 

MAJA GRAČANIN - Da li se još netko javlja za riječ? Ukoliko ne, zaključujem 

raspravu i dajem na glasovanje Izvješće o realizaciji Programa javnih potreba u kulturi Grada 

Samobora za 2017. godinu. 

Nakon provedenog glasovanja Gradsko vijeće Grada Samobora jednoglasno je (19 

"za") donijelo sljedeći 
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ZAKLJUČAK 

 

I. 

Prihvaća se Izvješće o realizaciji Programa javnih potreba u kulturi Grada Samobora 

za 2017. godinu, u tekstu kao što je dan u materijalima za sjednicu. 

 

II. 

 Tekst Izvješća prilaže se ovom zaključku i njegov je sastavni dio. 

 

 

AD19.) 

MAJA GRAČANIN - Prelazimo na devetnaestu točku dnevnog reda - Izvješće o 

realizaciji Programa javnih potreba u tehničkoj kulturi Grada Samobora za 2017. godinu. 

Molim gosp. Juru Horvata, pročelnika da u ime predlagatelja da uvodno obrazloženje. 

 

JURO HORVAT - Daje uvodno obrazloženje po točki dnevnog reda, a koje su 

vijećnici dobili u materijalima za sjednicu. 

 

MAJA GRAČANIN - Raspravu po navedenoj točki dnevnog reda provela su sljedeća 

radna tijela: 

- Odbor za društvene djelatnosti i brigu za mladež 

- Odbor za financije i proračun i 

- Odbor za statutarno - pravna pitanja 

 

te su donijeli zaključak o prihvaćanju navedene točke dnevnog reda. 

 

Otvaram raspravu. 

Ukoliko se nitko ne javlja, zaključujem raspravu i dajem na glasovanje Izvješće o 

realizaciji Programa javnih potreba u tehničkoj kulturi Grada Samobora za 2017. godinu. 

Nakon provedenog glasovanja Gradsko vijeće Grada Samobora jednoglasno je (19 

"za") donijelo sljedeći 

 

ZAKLJUČAK 

 

I. 

Prihvaća se Izvješće o realizaciji Programa javnih potreba u tehničkoj kulturi Grada 

Samobora za 2017. godinu, u tekstu kao što je dan u materijalima za sjednicu. 

 

II. 

 Tekst Izvješća prilaže se ovom zaključku i njegov je sastavni dio. 

 

 

AD20.) 

MAJA GRAČANIN - Prelazimo na dvadesetu točku dnevnog reda - Izvješće o 

realizaciji Programa javnih potreba u socijalnoj skrbi i zdravstvu Grada Samobora za 2017. 

godinu. 

Molim gosp. Juru Horvata, pročelnika da u ime predlagatelja da uvodno obrazloženje. 

 

JURO HORVAT - Daje uvodno obrazloženje po točki dnevnog reda, a koje su 

vijećnici dobili u materijalima za sjednicu. 
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MAJA GRAČANIN - Raspravu po navedenoj točki dnevnog reda provela su sljedeća 

radna tijela: 

- Odbor za hrvatske branitelje iz Domovinskog rata 

- Odbor za socijalnu skrb i zdravstvo 

- Odbor za financije i proračun i 

- Odbor za statutarno - pravna pitanja 

 

te su donijeli zaključak o prihvaćanju navedene točke dnevnog reda. 

 

Otvaram raspravu. 

 

 DAMIR SKOK - Htio bih reći nešto što se dogodilo u ovoj godini, ali vezano je uz 

ovo. Nedavna aktivnost, odnosno otvaranje onog prostora na autobusnom kolodvoru, što u 

svakom slučaju mislim da je dobro i čestitam vam na tome što ste zajedno napravili s 

centrom. No, ja bih vas zamolio, ali to se ne odnosi samo na aktivnosti vašeg odjela, kao i na 

druge, mi vijećnici o tome saznamo u medijima. Apelirao bih da nas obavijestite mail-om ili 

na bilo koji drugi način kada postoje takva otvorenja i slične stvari, rado bismo prisustvovali, 

rado bismo svoje članstvo angažirali, da počne i donositi stvari u taj centar i dr. 

 

 VLADIMIR SKENDROVIĆ - Samo nešto kratko, u nekim stvarima smo već kroz 

prethodne točke iznijeli svoje mišljenje ovdje, stvarno je znakovito da u tablici 2. imate 

izuzetno visoku razinu aktivnosti Gradskog društva Crvenog križa, to treba posebno pohvaliti 

i apelirati da nastave u tom smjeru, ali da ih i mi kroz njihove planove i programe povećanjem 

određenih sredstava, jer ovih šesto pedeset tisuća kuna je jako mala svota u odnosu na ono što 

ovdje u opisu ovih poslova upravo ta društva, naravno i svi drugi koji su tu uključeni rade.  

 Druga stvar je, a dotaknuli smo se već danas u raspravi i određenih subvencija za rad 

zdravstvenih ambulanti, koje je isto na nekoj razini od šesto tisuća kuna, s obzirom na razinu 

našeg proračuna, smatram da tu možemo osiguravati i dodatne timove jer za neke stvari 

postoji i potreba. Nekoliko puta smo ponavljali fizikalnu terapiju, to naizgled nije životno 

opasno, ako je nekog ukliještilo, ali to je pogotovo za ljude starije dobi izuzetno važno pitanje 

da dobiju adekvatan prostor, i naravno da to ne ovisi samo o Gradu Samoboru, nego i o 

Županiji i državnim razinama. Apeliram kada se radi komunikacija, kada se rade planovi da 

se to uzme u obzir i da se taj dio u svakom slučaju, u narednom periodu, poveća i stavi na višu 

razinu. 

 

 MAJA GRAČANIN - Da li se još netko javlja za riječ? 

Ukoliko ne, zaključujem raspravu i dajem na glasovanje Izvješće o realizaciji 

Programa javnih potreba u socijalnoj skrbi i zdravstvu Grada Samobora za 2017. godinu. 

Nakon provedenog glasovanja Gradsko vijeće Grada Samobora jednoglasno je (18 

"za") donijelo sljedeći 

 

ZAKLJUČAK 

 

I. 

Prihvaća se Izvješće o realizaciji Programa javnih potreba u socijalnoj skrbi i 

zdravstvu Grada Samobora za 2017. godinu, u tekstu kao što je dan u materijalima za 

sjednicu. 
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II. 

 Tekst Izvješća prilaže se ovom zaključku i njegov je sastavni dio. 

 

 

AD21.) 

MAJA GRAČANIN -Prelazimo na dvadesetprvu točku dnevnog reda - Izvješće o 

radu davatelja javne usluge prikupljanja miješanog i biorazgradivog komunalnog otpada za 

2017. godinu. 

Molim gosp. Zvonka Župančića, pročelnika Upravnog odjela za komunalne djelatnosti 

da u ime predlagatelja da uvodno obrazloženje. 

 

 ZVONKO ŽUPANČIĆ - Daje uvodno obrazloženje po točki dnevnog reda, a koje su 

vijećnici dobili u materijalima za sjednicu. 

 

MAJA GRAČANIN - Raspravu po navedenoj točki dnevnog reda provela su sljedeća 

radna tijela: 

- Odbor za komunalne djelatnosti 

- Odbor za zaštitu okoliša i prostorno uređenje i 

- Odbor za statutarno - pravna pitanja 

 

te su donijeli zaključak o prihvaćanju navedene točke dnevnog reda. 

 

Otvaram raspravu. 

 

 IRENA FRANCEKOVIĆ - Htjela bih se osvrnuti na taj elaborat koji je u prilogu 

ovog izvješća o radu davatelja usluge, elaborat je iz 2008. godine, nema veze što nije u boji, a 

odnosi se na neke podatke iz 1997. godine. Zanima me kakve sada veze ima taj elaborat s 

temom koliko je skupljeno, kakve vrste otpada tokom 2017. godine, ne mogu pronaći vezu, pa 

molim objašnjenje? 

 

 ŽELJKO STANEC - Znali smo da ćete postaviti to pitanje, ako vidite, otvorite si 

petu stranicu, onda imate tu "Je li provedena analiza sastava komunalnog otpada (DA/NE)?" 

Odgovor je DA. Ako je da, onda smo trebali uz to dati prilog, a prilog se odnosi na 2008. 

godinu. Zadnja analiza otpada provedena je 2008. godine, onda kako možete u materijale dati 

neki drugi podatak, ako nije poslije rađena nikakva analiza. Znači, analiza je konkretno kojeg 

je sastava otpada, koliko ima koje vrste otpada u toj kanti, a zakonska obveza nije da su 

lokalne jedinice, odnosno firma koja se bavi sakupljanjem otpada dužna voditi analizu otpada. 

Konkretno sada je to bitno napraviti, jer se prije deponiralo na Trebežu, Trebež je zatvoren, 

kasnije se deponiralo na Jakuševcu, a ovo vrijeme se deponira u Općini Davor. Po meni je 

potpuno čak nepotrebno raditi analize kakav je otpad kad otpad ide na deponiju, sada je bitno 

napraviti analizu kada se bude taj otpad razvrstavao, da se točno zna koliko ima koje vrste 

otpada u tom mješovitom komunalnom otpadu. Evo, to je odgovor i mislim da ste zadovoljni 

s njime.  

 

 MAJA GRAČANIN - Da li se još netko javlja za riječ? 

 

 VLADIMIR SKENDROVIĆ - Neću se vraćati toliko daleko unazad do 2008. 

godine, jer sam siguran da su se i podaci promijenili i okolnosti te vrste. Međutim na 

završnom dijelu, kao i u sažetku su određeni pokazatelji, pa mi ovdje upada u oko te tonaže. 

Na sjednici kada smo usvajali, opet ću se vratiti na komunalnu naknadu, onda smo govorili, a 
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ja sam zamolio, a rečeno mi je da će biti napravljena određena analiza, koji to otpad, koja 

kilaža, koji su zadani troškovi, jer kamion koji sakuplja mješoviti komunalni otpad ako 

napravi petsto kilometara vrlo jednostavno je izračunati u jednom sakupljanju koliko je 

njegov temeljni trošak goriva, amortizacija, stroj, djelatnici itd., i ako imamo na drugoj strani 

vage tonažu koju smo prikupili i stavili u tu prešu od koje dalje vozimo za Davor ili gdje se 

već vozi, onda imamo vrlo jasne pokazatelje koliko košta kilogram određenog otpada. S 

obzirom da predviđamo, bio sam na predavanju, druga Karoglana, na autobusnom kolodvoru 

kada je iznosio, očito jako nepripremljen, određene podatke. Stvarno me čudi, ne čudi me 

samo kao vijećnika, čudi me kao građanina jer moram biti zabrinut. Kako ću plaćati, što ću 

plaćati, što će se razvrstavati i kako? Mi smo dobili, a to je preskočeno, nažalost i ja sam bio 

prisutan na toj točki, da je tu ogroman suport od strane države u kupnji tih kanti, 85% 

bespovratnih sredstava, o tome nitko ne govori, nisam čuo da je to nešto što bi bitno pojačalo, 

popravilo uslugu itd. Ako je procjena točna, koju je tamo gosp. iznio, da ćemo mi sa studenim 

mjesecom i raspodjelom kanti već dosegnuti nivo od gotovo 40% razvrstavanja, onda 

smatram da smo dosegli nivo da zaista počnemo razmišljati o tome da naše trgovačko društvo 

Komunalac obvežemo da nam napravi jednu temeljitu analizu, da pripremi sve, jer ako je ovih 

tri i pol milijuna, koje smo računali da nemamo, došlo onda ne vidim razloga da milijun kuna 

uložimo u dodatnu tehničku opremljenost kamiona koji će vaganjem ustanoviti koliko su gdje 

pokupili i na jedan daleko, daleko pošteniji način obračunati odvoz tog komunalnog otpada, a 

s druge strane mi znamo da ćemo u narednom periodu, ali to nije tema 2017., uprihoditi 

određena sredstva od toga. Tako da bi sve to trebalo ići u smjeru da mi kroz godinu dvije 

imamo jeftiniji odvoz komunalnog otpada. 

 

 ŽELJKO STANEC - Ovo što vi pričate to bi bilo doslovce idealno, spomenuli ste 

85% od Fonda zaštite okoliša i energentske učinkovitosti s kojima bi oni sufinancirali 

nabavku tih kanti. To prosto je istina, ali kada, prvi mjesec 2018. godini mi smo bili u 

pripremi raspisivanja natječaja, za nabavku kanti za korisnike na području grada Samobora. 

Naravno prije toga, ovo kako se vi interesirate, interesirali smo se i mi. Da li Fond sufinancira 

nabavku kanti? Oni su rekli da, a mi pitamo kada. U pripremi traže podatke koliko na 

području cijele RH ima korisnika i onda bi nabavili jednu zajedničku nabavku. Što ima 

logike, dokle bude to trajalo, ponovno pitanje, kako vi mene pitate, tako ja nekog drugog isto 

pitam. Dokle će to trajati? Pa negdje koncem godine bi se moglo to realizirati, a što će biti do 

kraja godine, odluka i uredba je stupila, gradovi, odnosno jedinice lokalne samouprave moraju 

se ponašati po uredbi zakonodavca. Moje pitanje je bilo, kada bi išla isporuka? Oni kaže 

negdje u roku od tri godine. Da li da sada građani grada Samobora čekaju te tri godine, jer 

država nije uredila po meni sustav koji treba biti davno prije uređen, e onda smo mi kupili, 

kante su dolje u Komunalcu, kante stoje i mi ćemo već drugi tjedan poslije Uskrsa krenuti s 

podjelom tih kanti našem građanstvu. Tako da kažem da se isto razmišlja, racionalno, pitanja, 

nije baš sve to nama se novci nude, vi ih ne znate uzeti, to se na žalost tako tumači. Još jedno 

pitanje, da li ćemo moći ta sredstva od tri milijuna kuna, za koja smo kupili te kante, da li ćete 

vratiti ta sredstva, nećemo. To vam je odgovor na konkretno pitanje koje ste vi meni postavili. 

 

 VLADIMIR SKENDROVIĆ - Zadovoljan sam s vašim odgovorom u dijelu da vi 

iznosite određene tvrdnje, ja imam dijametralno suprotnu informaciju, možda je moja 

informacija pogrešna. Tako da prenosim samo ono što mi je rečeno, ako je tome tako kao što 

vi tvrdite da je, da bi trebali čekati kante koje bi bile subvencionirane od strane države, onda 

je vjerojatno povučen dobar potez s kupnjom kanti. Apsolutno podržavam odluku koja je 

donesena da se ne ide s vrećicama, jer to bi i financijski teretilo i bio bi puno manji efekt. Ako 

je tome tako podržavam vašu odluku, mada, kažem, imam dijametralno suprotne informacije 

od ovoga što ste vi sada iznijeli. Daj Bože da bude tako kako ste rekli.  
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 ŽELJKO STANEC - Ne znam, dajte mi recite gosp. Skendroviću, tko bi bio lud ako 

može uzeti tuđe novce da onda to ne uzme, nego da ide kupovati s novcima iz proračuna, o 

tome se priča. 

 

 VLADIMIR SKENDROVIĆ - Iznosim samo informaciju, ja vas ne optužujem, ja 

vas ne teretim, ja vam predlažem. Dakle, kontinuirano mi imamo neku grešku u vezama, 

prekida negdje i onda se svako sedamnaesto slovo očito čuje, tu je naš problem, nije moj. 

Prenosim vam informacije koje imam, stat ću iza nje dokle god me netko ne demantira. 

Ponavljam, pozdravljam odluku, da se krenu u kupnju, to uopće nije sporno. Govorim samo o 

tome da nije realan sustav naplate da bi ukoliko uspijemo određena sredstva povući, dobijemo 

ih, da bi ih trebalo uložiti u tehničku opremljenost vozila koja bi u konačni rezultirala 

smanjenjem troškova svakog korisnika kojemu se ta usluga pruža. To je jedina intencija ove 

moje diskusije, ja ne vidim ako vi vidite nešto drugo.  

 

 IRENA FRANCEKOVIĆ - Samo bih se nadovezala na ovu diskusiju, moje pitanje 

za gosp. Staneca. Kako su to riješili drugi gradovi, jer su očito svi u istom košu i svi imaju iste 

zakonske okvire? Ako će Fond to raspisivati krajem godine, onda će svi biti u nekom 

prekršaju i zakašnjenju, pa mislim da bez obzira što je Samobor pokrenuo nabavku vlastitih 

kanti, uvijek se dogodi da ih treba još, pa ne vidim razlog da mi i dalje ne apliciramo za ta 

sredstva kada taj natječaj bude raspisan i da na kraju ostvarimo neke novce, bez obzira što 

smo sami potrošili za to. Na kraju svi su u istoj priči, nismo mi jedini. 

 

 ŽELJKO STANEC - U principu približno isto razmišljamo. Nisam se htio više trošiti 

na ovo pitanje Vladimire. Nabavljena je optimalna brojka kanti, da je ostavljena mogućnost 

kada se raspiše natječaj da se javimo na taj još broj koji nam u potpunosti treba. Vrlo 

jednostavno, javit ćemo se na to, a ovo je sada najbitnije taj optimalni broj da se razdvoji taj 

bio-otpad, onda će se plastika i metal u jednu kantu, a kada se raspiše natječaj onda ćemo to 

još pojačati.  

 

MAJA GRAČANIN - Da li se javlja još netko za riječ? Ukoliko ne, zaključujem 

raspravu i dajem na glasovanje Izvješće o radu davatelja javne usluge prikupljanja miješanog i 

biorazgradivog komunalnog otpada za 2017. godinu. 

Nakon provedenog glasovanja Gradsko vijeće Grada Samobora većinom glasova (16 

"za" i 4 "protiv") donijelo sljedeći 

 

ZAKLJUČAK 

 

I. 

Prihvaća se Izvješće o radu davatelja javne usluge prikupljanja miješanog i 

biorazgradivog komunalnog otpada za 2017. godinu, u tekstu kao što je dan u materijalima za 

sjednicu. 

 

II. 

 Tekst Izvješća prilaže se ovom zaključku i njegov je sastavni dio. 

 

 

AD22.) 

MAJA GRAČANIN - Prelazimo na dvadesetdrugu točku dnevnog reda - Izvješće o 

lokacijama i količinama odbačenog otpada, troškovima uklanjanja odbačenog otpada i 

mjerama za sprečavanje nastanka otpada za 2017. godinu. 
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Molim gosp. Zvonka Župančića, pročelnika Upravnog odjela za komunalne djelatnosti 

da u ime predlagatelja da uvodno obrazloženje. 

 

ZVONKO ŽUPANČIĆ - Daje uvodno obrazloženje po točki dnevnog reda, a koje su 

vijećnici dobili u materijalima za sjednicu. 

 

MAJA GRAČANIN - Raspravu po navedenoj točki dnevnog reda provela su sljedeća 

radna tijela: 

- Odbor za komunalne djelatnosti 

- Odbor za zaštitu okoliša i prostorno uređenje i 

- Odbor za statutarno - pravna pitanja 

 

te su donijeli zaključak o prihvaćanju navedene točke dnevnog reda. 

 

Otvaram raspravu. 

 

 DAMIR SKOK - Ove informacije još nisam imao, koliko je toga, mislim da je vrlo 

pohvalno da to imamo evidentirano i pod nekakvim nadzorom, ali ja bih vama otvorio na 

jedanaest mjesta 2017., što Komunalac, što nekakve druge aktivnosti oko Planeta zemlje, a 

mislim da su i lovci čistili i gosp. Ibrišević. Meni je ovo jednostavno alarmantna stvar za 

Samobor, za našu prirodu i za sve što piše već unutra. Postavio bih vam samo jedno otvoreno 

pitanje. Što mislite da bismo trebali ili mogli napraviti da počistimo sve i da li je to moguće, 

odnosno što mislite da nas sprečava da ne riješimo jedanaest lokacija nego ovih ukupno 

četrdeset šest naselja i još svako ima nekoliko lokacija?  

 

 ZVONKO ŽUPANČIĆ - Obzirom na zaista velike količine otpada koji je razasut na 

širokom području, prije svega zakonska obveza je da vlasnik zemljišta ukloni otpad i mi u 

tom smislu putem komunalnog redarstva i vodimo postupke da se izda nalog, odnosno da se 

kazne odgovorne osobe, ukoliko nije nađen onaj tko je odbacio. Znači prije svega vlasnik 

zemljišta. Ovo je akcija koja se provodi na razini grada i na nacionalnoj razini, no međutim 

ovo su ogromna sredstva koja iziskuju ulaganje iz proračuna i zaista ne možemo odjednom to 

riješiti. Ta nam je problematika prisutna vjerojatno na razini cijele države, obzirom da je 

zadana metodologija i postupanje od strane jedinica lokalne samouprave. 

 

 DAMIR SKOK - Za čišćenje divljih odlagališta otpada u 2017. godini utrošena su 

sredstva iz Proračuna Grada Samobora u ukupnom iznosu dvadeset jednu tisuću sto 

sedamdeset pet kuna. Možda imamo različite kriterije što je ogromno, ne znam dvadeset jedna 

tisuća kuna, jedanaest odlagališta, čak mi se čini mala cifra, jer odlagališta su na 

nepristupačnim terenima, pa kada bi zbrojili sate rada naših radnik bilo bi to više vjerujem. 

Mislim da nije za ovih jedanaest, pa kako bi onda rekli za ovih pedeset, da ih uzmemo, ako je 

samo to ono što nas spriječava, da bismo možda trebali napraviti inicijativu i kod rebalansa 

proračuna. Hajdmo pokrenuti jednu akciju pa pokušati očistiti sve što ide, znam da će se 

vraćati i dobro je da radite nadzor i dobro je da utužujete ljude. Evo imate moju maksimalnu 

podršku ako treba kod rebalansa ili bilo kakve inicijative, jer ja mislim za jedanaest 

odlagališta dvadeset jedna tisuća kuna, nije ogroman novac, nego s druge strane moramo to 

napraviti. Evo, to je moje mišljenje. 

 

 ZVONKO ŽUPANČIĆ - Hvala na sugestiji, jasno je da ćemo se maksimalno zauzeti 

da imamo čim veću realizaciju, odnosno da dovedemo to u red. 
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 MAJA GRAČANIN - Da li se još netko javlja za riječ? 

 

 IRENA FRANCEKOVIĆ - Smatram da bi tu trebalo možda napraviti onakvu sličnu 

akciju kakvu država Hrvatska radi, onu "Uzmi bez računa se ne računa" ili tako nekako 

slično. Kada bi postojala nagrada za onoga tko prijavio onoga tko je bacio smeće, mislim da 

bi to polučilo bolji efekt nego da se samo ove kažnjava. Ako ih se samo kažnjava nitko ih 

neće prijaviti, ali ako netko za to ima financijsku zadovoljštinu onda će u svakom slučaju više 

paziti tko baca smeće. Ovo da sada netko na moje dvorište baci smeće i da sam ja kriva, 

mislim da to baš i nije neka lijepa gesta, jer onaj na čije zemljište netko baca smeće, na žalost, 

najviše stradava u takvom slučaju. Tako da za takvu nekakvu akciju nisam pobornik, ali 

mislim da bi s nekakvim nagrađivanjem onih koji love one koji bacaju smeće tamo gdje mu 

nije mjesto mislim da bi to polučilo bolji efekt. 

 

 VLADIMIR SKENDROVIĆ - Ovi podaci tu su zapravo zabrinjavajući, ne radi se 

toliko, po meni, o svoti od dvadeset jedne tisuće kuna, ona može biti i viša i niža, više se radi 

o tome da spoznaja da netko na neprimjeren način zagađuje okoliš. Ta divlja odlagališta su 

većinom u selskim sredinama, tu još određeni broj ljudi i vodu koristi iz vodovoda itd. 

Podržat ću prijedlog kolegice Franceković i kolege Skoka, i svaku gradsku odluku koja će u 

vidu da se možda kroz tehničke stvari mikrokamere itd., na kritičnim mjestima ulože sredstva 

koja će možda koštati isto ovoliko, ali će generalno spriječiti ta odlagališta, jer i ove godine u 

2018. će sigurno biti, ja već sada gledam, a što kolega pročelnik može potvrditi, kad prolazite 

kroz Domaslovec prema Strmcu aktivnošću predsjednika Kožareca, koji je vrlo agilan i stalno 

organizira neke akcije da se čisti itd., još to koliko-toliko štima, ali ne možete vi na tjednoj ili 

mjesečnoj bazi te aktivnosti bazirati ipak mora nešto biti i na teret Komunalca, a tamo je 

odlagalište, od kada ja pamtim, trideset i više godina. Ljudi jednostavno imaju naviku 

ostavljati komunalni otpad, građevinski otpada i svašta drugo. Podržat ću svaku aktivnost 

represivnu ako treba i jače samo da se suzbiju ove pojave, one nikada neće biti u 100% djelu, 

ali ako možemo u velikom postotku suzbiti da to i učinimo. 

 

MAJA GRAČANIN - Da li se još netko javlja za riječ? Ukoliko ne, zaključujem 

raspravu i dajem na glasovanje Izvješće o lokacijama i količinama odbačenog otpada, 

troškovima uklanjanja odbačenog otpada i mjerama za sprečavanje nastanka otpada za 2017. 

godinu. 

Nakon provedenog glasovanja Gradsko vijeće Grada Samobora jednoglasno je (20 

"za") donijelo sljedeći 

 

ZAKLJUČAK 

 

I. 

Prihvaća se Izvješće o lokacijama i količinama odbačenog otpada, troškovima 

uklanjanja odbačenog otpada i mjerama za sprečavanje nastanka otpada u 2017. godini, u 

tekstu kao što je dan u materijalima za sjednicu. 

 

II. 

 Tekst Izvješća prilaže se ovom zaključku i njegov je sastavni dio. 

 

 

 Potpredsjednica Gradskog vijeća gđa Maja Gračanin daljnje predsjedavanje 

prepušta gosp. Miranu Šoiću, predsjedniku Gradskog vijeća. 
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AD23.) 

MIRAN ŠOIĆ - Prelazimo na dvadesettreću točku dnevnog reda - Prijedlog zaključka 

o odobravanju sklapanja Ugovora o kupoprodaji nekretnina na području k.o. Rakovica, k.o. 

Samobor i k.o. Otok Samoborski. 

Molim gosp. Marinka Džepinu, pročelnika da da uvodno obrazloženje. 

 

 MARINKO DŽEPINA - Daje uvodno obrazloženje po točki dnevnog reda, a koje su 

vijećnici dobili u materijalima za sjednicu. 

 

MIRAN ŠOIĆ - Raspravu po navedenoj točki dnevnog reda provela su sljedeća radna 

tijela: 

- Odbor za financije i proračun i 

- Odbor za statutarno - pravna pitanja 

 

te su donijeli zaključak o prihvaćanju navedene točke dnevnog reda. 

 

Otvaram raspravu. 

 

 IRENA FRANCEKOVIĆ - Imam pitanje u vezi ove nekretnine na kč.br. 288 k.o. 

Samobor, ovdje je navedeno da se radi o poljoprivrednom zemljištu, koliko je meni poznato 

Grad Samobor nema poljoprivredno zemljište. Ova parcela nalazi se u zoni Z1, što znači 

zaštićena zelena zona. Živo me zanima zašto Grad prodaje tri tisuća kvadrata zelene zone i 

tko će tamo nešto raditi s obzirom da je to zelena zona. To bi značilo da unaprijed će se 

nekome pogodovati i promijeniti zonu iz zelene u neku drugu. To nije poljoprivredno, ta 

zelena zaštićena zona, nije poljoprivredno zemljište. Poljoprivredno zemljište je zemljište na 

kojem se može uzgajati neka kultura, zelena zaštićena zona podrazumijeva parkove, zelenilo i 

ostalo. Znači to nije isto. Parcela se prodaje po četrdeset tri kune po metru kvadratnom, što 

smatram izričitim pogodovanjem za tako nešto, a tu je u zagradi napisano u tzv. Radnoj zoni, 

ako je to u tzv. Radnoj zoni, onda nikako nije poljoprivredno zemljište, nego već netko 

unaprijed aludira da se radi o budućoj industrijskoj zoni ili građevinskom zemljištu, za koje 

smatram da cijena od četrdeset tri kune nije primjerena.  

 

 MARINKO DŽEPINA - Koliko znam i koliko sam gledao u planove, ne mogu reći 

da sam stručnjak za to područje, nisam, ali sam tražio da mi zaista elaboriraju prije nego s 

time idemo, uvidio sam u prostornom planu i vidio sam da se zaista radi o poljoprivrednom 

zemljištu, odnosno zelenoj zoni, ne znam sada ja zelena zona, poljoprivredno zemljište, ali 

znam da ljudi koji su došli interesirati za to da će na njoj uzgajati nekakve nasade itd. Znači, 

neće ovo što vi kažete u radnoj zoni da će se nekome pogodovati, to sigurno nije istina i 

sigurno budite uvjereni da to ne bi dozvolio. 

 

 IRENA FRANCEKOVIĆ - Nemam dodatno pitanje, u GUP-u vam je to označeno sa 

Z1, to znači zelena zaštićena zona. Znači da se u toj zoni ne može obavljati nikakva 

poljoprivredna djelatnost u smislu sađenja bilo čega. Nije važno kakva je parcela, molim vas 

lijepo da to provjerite, jer smatram da to nije adekvatno označeno. 

 

 ŽELJKO STANEC - Ne znam da i uopće odgovaram ili ne odgovaram, ali ovako me 

neke stvari stvarno, neću reći da me ljute, nego me vrijeđaju kao osobu i ljude koji upravljaju 

tim Gradom, da već unaprijed vi znate što se bude dogodilo, da se bude to promijenilo, da se 

bude to prodalo. To isto kao da ja velim, ne znam, radili ste gdje ste radili, netko bude digao 

kredit, pa ga ne bude vratio, pa bude ga dao vama. Neću se uopće u takve stvari upuštati, 
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Irena ne znam zbog čega, ali to prosto nije lijepo od vas čuti, da već unaprijed nekoga 

optužujete što će raditi s tim zemljištem. Konkretno, što sam ja upoznat, točno došao je 

zahtjev, ne znam niti ime, niti prezime, jer me to ne zanima, to je pojas uz 151. samoborsku 

brigadu, to je jedan uski dio i ta gđa bi to pripojila toj svoj parceli. Znači nikakva prenamjena, 

neke malverzacije sa zemljištem ili bilo što nema niti približno veze s time. Molio bih vas da 

neke stvari ne iznosite pred ovim Gradskim vijećem unaprijed. 

 

 IRENA FRANCEKOVIĆ - Oprostite, ja vas stvarno ne razumijem, tu sada 

insinuirati nekakve situacije vezane na mene koje stvarno ne razumijem i nisu teme ove 

rasprave. Ja sam pogledala GUP u, GUP-u stoji na toj parceli Z1, Z1 je zaštićena zelena zona, 

a ne poljoprivredno zemljište, pa samo tražim obrazloženje kako je moguće da se tu predviđa 

poljoprivredna kultura ako je to zaštićena zelena zona. Ne znam da li ima nekoga iz 

prostornog, gosp. Župančić, koji nam može objasniti. Kako je moguće ako je u GUP-u 

predviđeno jedno, da se sada govori o nečemu drugom, ja nemam nikakve druge stvari i 

molim vas da ubuduće ništa ne insinuirate na moju štetu, jer mislim da to nije primjereno. 

 

ŽELJKO STANEC - Samo ono što ste vi u uvodu rekli, što će se s tim zemljištem 

desiti, da će Grad sada prodati i da će onda prenamijeniti u građevinsko, to ste vi rekli. Jel je 

tako bilo? 

 

IRENA FRANCEKOVIĆ - Mislim, ja osobno nikada ne bih kupovala nešto što je u 

zelenoj zaštićenoj zoni, jer jedino da tamo posadim ukrasno drveće, zato mi to nije logično, a 

sada možda je nekomu drugomu logično, ja to stvarno ne razumijem. 

 

MARINKO DŽEPINA - Zaista još jednom, radi se o tome da je došla gospođa koja 

ima uz to parcelu i koja već sadi na toj svojoj parceli određene kulture i ona bi proširila i dala, 

a radi se zaista o jednoj parcelici. Ono što sam maloprije rekao, cilj Grada nije sada više, a 

rekao je to i gosp. zamjenika gradonačelnika, da sitne parcele imamo nego da ih jednostavno 

prodamo i da okrupnjujemo tamo gdje imamo puno zemljišta. Ovdje se zaista radi o 

poljoprivrednoj parcelici, odnosno da gospođa koja je došla, ne znam točno, koju kulturu bi 

sijala, ali zaista se radi o tome. Budite sigurni da bilo što dok sam ja tu neće u ovom dijelu biti 

tako kao što ste rekli. 

 

LUKA TOMOVSKI - Samo bih molio vijećnicu Franceković da ukoliko ima 

saznanja o tim nekim kriminalnim aktivnostima, nije Gradsko vijeće mjesto za rješavanje 

toga, institucije postoje, USKOK postoji, koji se time bave, i ako smatra da se tako nešto 

rješava, to je građanska dužnost da se tamo prijavi. 

 

IRENA FRANCEKOVIĆ - Kolega Tomovski, meni je jako žao ako vi mislite da bi 

mi tu trebali zazivati nekakvi DORH i USKOK, ja o tome uopće ne govorim, ja sam samo 

pročitala GUP, ali vidim da vi niste. Drugi put molim kolegu Džepinu kada bude takva neka 

točka, neka nam usput donese kopiju GUP-a da znamo o čemu se radi. 

 

VLADIMIR SKENDROVIĆ - Ako se bude sadila čokolada, ja podržavam pada mi 

šećer i trebat će nam za duže sjednice. Naime, molio bih vas gosp. predsjedniče da se već u 

par navrata se desilo da primjenjujete Poslovnik rasprava između vijećnika po Poslovniku nije 

predviđena, pa bih vas molio da u to uputite i one koji to ne znaju. 

Ovo je proveden natječaj u određenim normama, nema puno rasprave oko toga, a s 

obzirom da sam brojem pitanja na Aktualnom satu ograničen, pa ću ovdje iskoristiti priliku 

samo za jednu sugestiju, kada već možemo ostvariti nekakav prihod prodajom gradske 
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imovine, možda bi bilo dobro u nekakvom narednom periodu razmišljati i o kupnji određene 

imovine. Kada govorim o kupnji, onda se ne osvrćem samo na zemljišta kojima bi okrupili to, 

nego osobno gledam da ovaj trg je bogatstvo ovog grada i prolaz prema sakralnim sadržajima 

itd., tu je jedna škola koja je najstarija, da li je napravljen propust kada je to bilo prodavano, 

nećemo se vraćati tako daleko, ali ja bih volio kada bih stupili u kontakt s trenutnim 

vlasnikom, on mi je čak na neki način dao naslutiti, s obzirom da mi je susjed, da bi on u 

direktnom kontaktu pod nekakvim normalnim uvjetima bio spreman to prodati. Apeliram na 

vas gosp. Stanec, ako bude postojala mogućnost i proračunska sredstva itd., da možda 

uzmemo u obzir u narednom periodu, kad napravimo prihod odavde, da napravimo rashod. 

Vjerojatno će svi podržati to da se ide, barem, u pokušaj realizacije kupnje stare škole. To je 

interes Grada, starina je, tradicija je. 

 

MIRAN ŠOIĆ - Ima li još pitanja? Ako nema, zatvaram raspravu i dajem na 

glasovanje Prijedlog zaključka o odobravanju sklapanja Ugovora o kupoprodaji nekretnina na 

području k.o. Rakovica, k.o. Samobor i k.o. Otok Samoborski. 

 Nakon provedenog glasovanja Gradsko vijeće Grada Samobora većinom glasova (17 

"za" i 2 "suzdržan") donijelo je sljedeći 

 

ZAKLJUČAK 

 

 

1. Prihvaćaju se ponude pristigle na javni natječaj za prodaju nekretnina u vlasništvu 

Grada Samobora objavljen u Glasniku Samobora i Svete Nedelje od 09. veljače 2018. 

i na službenoj Internet stranici Grada Samobora, u ukupnoj vrijednosti od 

1.036.873,00 kuna. 

2. Odobrava se sklapanje ugovora o kupoprodaji nekretnina sukladno uvjetima iz javnog 

natječaja s ponuditeljima: 

- Ksenijom Noršić iz Samobora, Senjska 3, za kupnju kč. br. 288, pov. 3013 m2, zk. 

ul. 6463, k.o. Samobor, po cijeni od 131.000,00 kuna 

- Branimirom Mudronja iz Samobora, Kolodvorska 2, za kupnju kč. br. 471/4, pov. 

576 m2, zk. ul. 1628, k.o. Rakovica, po cijeni od 305.000,00 kuna 

- Predragom Brankovićem iz Otoka Samoborskog, Otočka 43, za kupnju 155/938 

dijela kč. br. 1132, pov. 938 m2, zk. ul. 760, k.o. Otok Samoborski po cijeni od 

7.750,00 kuna 

- Krunoslavom Sopićem vl. obrta za prijevoz, održavanje i popravak motornih 

vozila, AUTOPRIJEVOZNIK, Brezje, Selska 14, Sveta Nedelja, za kupnju kč. br. 

465/12, pov. 562 m2, zk. ul. 1628, k.o. Rakovica po cijeni od 323.023,00 kuna 

- Borisom Peharda, iz Samobora, Zagorska 46, za kupnju kč. br. 468/6, pov. 400 m2 

zk. ul. 1268, k.o. Rakovica, po cijeni od 270.100,00 kuna. 

 

 

AD24.) 

MIRAN ŠOIĆ - Prelazimo na dvadesetčetvrtu točku dnevnog reda - Prijedlog 

zaključka o ukidanju statusa javnog dobra za opću uporabu na dijelu kč.br. 1619, k.o. 

Samobor.  

Molim gosp. Marinka Džepinu, pročelnika da da uvodno obrazloženje. 

 

 MARINKO DŽEPINA - Daje uvodno obrazloženje po točki dnevnog reda, a koje su 

vijećnici dobili u materijalima za sjednicu. 
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MIRAN ŠOIĆ - Raspravu po navedenoj točki dnevnog reda provela su sljedeća radna 

tijela: 

- Odbor za zaštitu okoliša i prostorno uređenje i 

- Odbor za statutarno - pravna pitanja 

 

te su donijeli zaključak o prihvaćanju navedene točke dnevnog reda. 

 

Otvaram raspravu. 

 

Ako nema pitanja, zaključujem raspravu i dajem na glasovanje Prijedlog zaključka o 

ukidanju statusa javnog dobra za opću uporabu na dijelu kč.br. 1619, k.o. Samobor.  

Nakon provedenog glasovanja Gradsko vijeće Grada Samobora jednoglasno je (19 

"za") donijelo je sljedeći 

 

ZAKLJUČAK 

 

1. Utvrđuje se da je kč. br. 1619, put seoski Stražnik, pov. 597 m2, upisana u zk. ul. 2599, 

k.o. Samobor, javno dobro za opću upotrebu - nerazvrstana cesta u vlasništvu Grada 

Samobora, sukladno Zakonu o cestama (Narodne novine br. 84/11, 22/13, 54/13, 148/13 

i 92/14) i Odluci o nerazvrstanim cestama Grada Samobora (Službene vijesti Grada 

Samobora br. 4/14).  

2. Ukida se dio javnog dobra za opću upotrebu - nerazvrstane ceste u vlasništvu Grada 

Samobora i to 12/597 dijela (12 m2) kč. br. 1619, put seoski Stražnik, ukupne pov. 597 

m2, upisane u zk. ul. 2599, k.o. Samobor, sukladno parcelacijskom elaboratu ovjerenom 

od Državne geodetske uprave, Područnog ureda za katastar Zagreb, Odjela za katastar 

nekretnina Samobor, KLASA: 932-06/17-02/788, URBROJ: 541-10-06/4-17-3 od 

05.12.2017. godine, te se ista upisuje u vlasništvo Grada Samobora temeljem članka 103. 

Zakona o cestama. 

3. Dozvoljava se, da se, bez ikakvog daljnjeg pitanja ili odobrenja, u zemljišnim knjigama 

Općinskog suda u Novom Zagrebu, Stalne službe u Samoboru, Zemljišno - knjižnog 

odijela, na temelju ovog Zaključka izvrši ukidanje statusa javnog dobra za opću upotrebu 

na 12/597 dijela (12 m²) kč. br.1619, put seoski Stražnik, ukupne pov. 597 m², upisane u 

zk. ul. 2599, k.o. Samobor, a sve sukladno parcelacijskom elaboratu iz točke 2. ovog 

zaključka, te upisivanje istog u vlasništvo Grada Samobora. 

 

 

AD25.) 

MIRAN ŠOIĆ - Prelazimo na dvadesetpetu točku dnevnog reda - Prijedlog Plana 

gospodarenja otpadom grada Samobora za razdoblje od 2018. do 2023. godine. 

Molim gosp. Zvonka Župančića, pročelnika Upravnog odjela za komunalne djelatnosti 

da u ime predlagatelja da uvodno obrazloženje. 

 

 ZVONKO ŽUPANČIĆ - Daje uvodno obrazloženje po točki dnevnog reda, a koje su 

vijećnici dobili u materijalima za sjednicu. 

 

MIRAN ŠOIĆ - Raspravu po navedenoj točki dnevnog reda provela su sljedeća radna 

tijela: 

- Odbor za komunalne djelatnosti 

- Odbor za zaštitu okoliša i prostorno uređenje i 

- Odbor za statutarno - pravna pitanja 
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te su donijeli zaključak o prihvaćanju navedene točke dnevnog reda. 

 

Otvaram raspravu. 

 

 VLADIMIR SKENDROVIĆ - Bit ću vrlo kratak, ja ću se izuzet iz glasanja o ovoj i 

sljedećoj točki dnevnog reda, jer smatram da je krajnje neozbiljno knjigu od 129 stranica 

staviti mi na CD i dati mi tri dana rok da pročitam materijal. Ne mislim da je nešto štetno 

unutra, dapače, vjerujem da je IGH dovoljno respektabilna ustanova da to napravi, ali 

tehnička provedba toga je neozbiljna. S druge strane, kada pročitate samo prvu stranicu onda 

vidite da je to izrađeno u rujnu 2017., ako ste imali dokument iz 2017., ovako sveobuhvatan, 

zašto ga onda niste dali da ga proradimo. 

 

 ZVONKO ŽUPANČIĆ - Znači, donošenje samog plana propisano je propisima koji 

su zaista precizni i mi dok nismo dobili pozitivna mišljenja, nadležnih institucija i tijela, mi 

nismo mogli dati plan na savjetovanje s javnošću, a kada smo isto pribavili mi smo ga 

objavili, 20. veljače, bilo je mjesec dana i praktički svima je bilo dostupno. Radni materijal 

kao takav, jasno da vam ne mogu dati na razmatranje. 

 

MIRAN ŠOIĆ - Da li ima još pitanja? Ako nema, zaključujem raspravu i dajem na 

glasovanje Prijedlog Plana gospodarenja otpadom grada Samobora za razdoblje od 2018. do 

2023. godine. 

Nakon provedenog glasovanja Gradsko vijeće Grada Samobora većinom glasova (16 

"za" i 3 "suzdržan") donijelo je sljedeći 

 

ZAKLJUČAK 

 

I. 

Donosi se Plan gospodarenja otpadom Grada Samobora za razdoblje od 2018. do 

2023. godine, u tekstu kao što je dan u materijalima za sjednicu. 

 

 

II. 

 Plan iz točke I. ovog zaključka prilaže se ovom zaključku i njegov je sastavni dio. 

 

 

AD26.) 

MIRAN ŠOIĆ - Prelazimo na dvadesetšestu točku dnevnog reda - Prijedlog Procjene 

rizika od velikih nesreća na području grada Samobora. 

Molim gosp. Marinka Džepinu, pročelnika da da uvodno obrazloženje. 

 

 MARINKO DŽEPINA - Daje uvodno obrazloženje po točki dnevnog reda, a koje su 

vijećnici dobili u materijalima za sjednicu. 

 

MIRAN ŠOIĆ - Raspravu po navedenoj točki dnevnog reda provela su sljedeća radna 

tijela: 

- Odbor za gospodarstvo, poduzetništvo, obrtništvo i ulaganja i 

- Odbor za statutarno - pravna pitanja 

 

te su donijeli zaključak o prihvaćanju navedene točke dnevnog reda. 
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Otvaram raspravu. 

 

Ako nema pitanja, zaključujem raspravu i dajem na glasovanje Prijedlog Procjene 

rizika od velikih nesreća na području grada Samobora. 

Nakon provedenog glasovanja Gradsko vijeće Grada Samobora većinom glasova (19 

"za" i 1 "suzdržan") donijelo je sljedeći 

 

ZAKLJUČAK 

 

I. 

Donosi se Procjena rizika od velikih nesreća na području grada Samobora, u tekstu 

kao što je dan u materijalima za sjednicu. 

 

II. 

 Zadužuje se Upravni odjel za gospodarstvo, razvoj i projekte Europske unije da 

Procjena iz točke I. ovog zaključka dostavi svim nadležnim pravnim i fizičkim osobama. 

 

III. 

Procjena iz točke I. ovog zaključka prilaže se ovom zaključku i njegov je sastavni dio. 

 

 

AD27.) 

MIRAN ŠOIĆ - Prelazimo na dvadesetsedmu točku dnevnog reda - Izvješće o radu 

Savjeta mladih za 2017. godinu. 

Evo s nama je i predstojnik mladih. 

Molim gosp. Juru Horvata, pročelnika dada uvodno obrazloženje. 

 

 JURO HORVAT - Daje uvodno obrazloženje po točki dnevnog reda, a koje su 

vijećnici dobili u materijalima za sjednicu. 

 

 MIRAN ŠOIĆ - Pozivam gosp. Baltića da ga vijećnici vide uživo, samo izvoli. 

 

 DOMINIK BALTIĆ - Daje dodatno uvodno obrazloženje po točki dnevnog reda. 

 

MIRAN ŠOIĆ - Raspravu po navedenoj točki dnevnog reda provela su sljedeća radna 

tijela: 

- Odbor za društvene djelatnosti i brigu za mladež 

- Odbor za financije i proračun i 

- Odbor za statutarno - pravna pitanja 

 

te su donijeli zaključak o prihvaćanju navedene točke dnevnog reda. 

 

 Otvaram raspravu. 

 

 DAMIR SKOK - Drago mi vas je upoznati gosp. Baltiću, čestitke na radu vama i 

svima u vašem Savjetu. Mene zanima čisto pitanje kada smo imali prihvaćanje Proračuna, 

onda je kolega vijećnik jedan glasao protiv, ali ne protiv da vas ne bi podržao, nego misli da 

vam je to premalo, sada tog kolege nema ovdje pa vas ja pitam. Da li su vam dostatna 

sredstva koja su vam određena u ovoj godini? 



50 

 

 DOMINIK BALTIĆ - Sukladno zakonskim odredbama, Zakonom o savjetima 

mladih, ovo nam je i više nego dovoljno sredstava. Vidimo da samo potrošili tridesetak tisuća 

kuna, što je najveći iznos bio organizacija Nacionalne konferencije, a ove godine nećemo biti 

domaćini, tako da vjerojatno nećemo potrošiti toliko, ali to nam je više nego dovoljno. 

 

 DAMIR SKOK - Probajte ne koristiti više nego dovoljno, jer bi mi onda na rebalansu 

trebali uzeti vama nešto. 

 

LUKA TOMOVSKI - Htio bih ovdje pohvaliti Savjet mladih, ne samo kao mlad 

čovjek, pogotovo zbog Nacionalne konferencije Savjeta mladih koja je u Samobor dovela 

jako puno mladih ljudi i to je vrlo, vrlo dobra promocija za Samobor, jer svi znamo da su 

članovi Savjeta mladih uglavnom najugledniji članovi društva iz mlade generacije koji izlaze 

iz neke jedinice lokalne samouprave. Upravo ti ljudi su nam se došli pridružiti u Samobor, 

osim radnog dijela su vjerojatno nešto i vidjeli, te napravili jako, jako dobru promociju, što za 

Samobor, što za samoborski turizam. Na tom još jednom čestitam Savjetu mladih i 

zahvaljujem im što brinu o našim mladima, što rade u aktivnostima Bunkera za kojeg smo 

čuli da je najbolji centar za mlade u Hrvatskoj. 

 

LOVRO MIHELIĆ - Evo, već smo više puta nahvalili taj Centar za mlade, ali mislim 

da je to jedna od stvari koja se ne može dovoljno nahvaliti. Doista jedna fenomenalna stvar i 

sam ga često koristim, prisutan sam tamo, pa samo da ti Domi čestitam, lijepo vodiš taj Savjet 

mladih, stvari koje se događaju su dobre i kao netko tko sudjeluje u kulturi i sportskom 

životu, aktivno stavljam se tebi i Savjetu mladih na raspolaganje ukoliko treba pomoć oko 

bilo čega. Jedan samo možda prijedlog, srpanj i kolovoz, znamo da su to mjeseci za godišnje 

odmore, ali činjenica je da ljudi ostaju ovdje, pa tako i mladi kroz cijelo ljeto, pa možda da 

malo, ne može biti intenzivno kao kroz ostatak godine, ali da se osmisli možda jedan program 

onako za kroz ljeto koji bi se provodio u Bunkeru, da ljeto ne bude zapušteno. 

 

MAJA GRAČANIN - Htjela bih ispred Kluba vijećnika SDP-a pohvaliti Savjet 

mladih Grada Samobora i nadovezati se i na kolegu Mihelića. Uistinu ne možemo dovoljno 

nahvaliti naš Bunker, napokon su mladi dobili mjesto za sebe, pod ovim našim samoborskim 

suncem, i pružili smo im mogućnost da budu primjer ostalim savjetima mladih u našoj 

Republici. Želim reći da ćemo mi ispred SDP-a podržati ovakvo Izvješće o radu za 2017. 

godinu Savjeta mladih Grada Samobora, te im u 2018. godini želimo isto tako uspješan rad i 

puno sreće.  

 

 MIRAN ŠOIĆ - Moram reći da i mi uredno surađujemo u skladu s pravilima igre, 

dakle svaka tri mjeseca se nađemo i vidimo što se može pomoći i što su zapravo mladi 

napravili. 

 

 ZLATKO REŠETAR - I ja bih htio isto u moje osobno ime i u ime člana zastupnika 

Mosta  pohvaliti vas na radu, iako više ne pripadam toj generaciji mladih, možda mi je malo i 

žao i ljubomoran sam što toga nije bilo u moje doba, ali neka dapače. Rekli ste brojke su u 

redu, nemojte reći brojke su u redu, malo nam je dajte nam još. Imali ste plesnu radionicu 

dvije u godini, organizirajte ih šest u godini. 

 

 DOMINIK BALTIĆ - Prvo moram zahvaliti na čestitkama. Da odgovorim gosp. 

Miheliću, što se tiče Ljeta u gradu, Pučko otvoreno učilište sprovodi, čini mi se, već dvije ili 

tri godine jako aktivno ljeto u našem gradu, od ljetnog kina, od nekakvih igri, od svega tako 

da smatram da je društvena zastupljenost u našem gradu više nego dobra, što se tiče ljetnih 
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mjeseci, svi znamo da velika masa ljudi odlazi i na more i na nekakve godišnje odmore, tako 

da nema smisla možda ulagati u nešto previše gdje se ljudi neće odazvati, možda bolje malo 

prištediti u tim ljetnim mjesecima, pa da imamo više novaca kroz deveti, deseti, dvanaesti i 

prvi.  

 Što se tiče novaca i plesnih radionica, to nije primaran cilj Savjeta mladih da 

organiziramo plesne radionice i humanitarne akcije, svašta nešto. Plesne radionice 

organiziramo kao promidžbu i tako prezentiramo tu našu plesnu radionicu, da ih organiziramo 

šest to bi stvarno bilo malo previše. Čini mi se da su novci ipak dovoljni, ja kada bih rekao da 

nam treba sto tisuća kuna, vjerujem da bi nam vi dali to, ali mi ih nemamo gdje potrošiti i za 

što. Ako ćemo ikad trebati i ako ćemo imati jako dobar projekt da ćemo vam se jako, jako 

dobro prezentirati i da ćete to zasigurno odobriti.  

 

 ŽELJKO STANEC - Evo, Domi, također, u ime Grada mogu ti samo zahvaliti na 

tvom radu i na ovoj jednoj ozbiljnosti, jednog mladog čovjeka, misliš da svi ono nude, ali nije 

baš to tako sve bajno i sjajno, već ona sredstva koja dobijete da ih na najbolji način iskoristite. 

Tu si pokazao, jednu stvarno, za mladost jednu i preveliku ozbiljnost. Još jedanput ti 

zahvaljujem na tome. 

 

 DOMINIK BALTIĆ - Hvala vama na lijepim riječima i vidimo se uskoro. 

 

 MIRAN ŠOIĆ - Da li ima još pitanja? Ako nema, zaključujem raspravu i dajem na 

glasovanje Izvješće o radu Savjeta mladih za 2017. godinu. 

Nakon provedenog glasovanja Gradsko vijeće Grada Samobora jednoglasno je (20 

"za") donijelo je sljedeći 

 

ZAKLJUČAK 

 

I. 

Prihvaća se Izvješće o radu Savjeta mladih Grada Samobora za 2017. godinu, u tekstu 

kao što je dan u materijalima za sjednicu. 

 

 

II. 

 Izvješće o radu prilaže se ovom zaključku i njegov je sastavni dio. 

 

 

AD28.) 

MIRAN ŠOIĆ - Prelazimo na dvadesetosmu točku dnevnog reda - Prijedlog 

zaključka o osnivanju Međustranačkog vijeća Grada Samobora. 

Molim gđu Ana Vlah, zamjenicu pročelnice da da uvodno obrazloženje. 

 

 ANA VLAH - Daje uvodno obrazloženje po točki dnevnog reda, a koje su vijećnici 

dobili u materijalima za sjednicu. 

 

 MIRAN ŠOIĆ - O tome je raspravljao i Odbor za izbor i imenovanja i utvrdio 

prijedlog, a Odbora za statutarno - pravna pitanja je prihvatio ovu točku. 

 

 Otvaram raspravu. 
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 DAMIR SKOK - Poštovani predsjedniče Gradskog vijeća i gđa Vlah, ispred stranke i 

nas vijećnika htio bih vam se zahvalit na susretljivosti, malo je trajalo, ali sada je temeljito, 

tako da veselim se suradnji i vjerujem da će suradnja iznjedriti upravo ono o čemu smo 

razgovarali. Tako da vam hvala osobno i u ime stranke. 

 

 VLADIMIR SKENDROVIĆ - Samo nastavno na kolegu Skoka, vjerujem da 

formiranje Vijeća može samo dati kvalitetu više, s obzirom da ništa u radu tog Vijeća nije 

obvezujuće, znači nije niti postojala nekakva opasnost da to Vijeće našteti u bilo kojem smislu 

ovom gradu. Zahvaljujem se da ste to stavili na dnevni red, a ujedno koristim priliku, s 

obzirom da je ovo zadnja točka dnevnog reda, da svima vama zaželim sretan Uskrs u svoje 

osobno i u ime Kluba vijećnika HDZ-a. 

 

MIRAN ŠOIĆ - Da li se još netko javlja? Ako ne, zaključujem raspravu i dajem na 

glasovanje Prijedlog zaključka o osnivanju Međustranačkog vijeća Grada Samobora. 

Nakon provedenog glasovanja Gradsko vijeće Grada Samobora jednoglasno je (20 

"za") donijelo je sljedeći 

 

ZAKLJUČAK 

 

I. 

Osniva se Međustranačko vijeće Grada Samobora, za mandatno razdoblje Gradskog 

vijeća. 

 

II. 

Za članove Međustranačkog vijeća Grada Samobora biraju se: 

- Miran Šoić, predsjednik Gradskog vijeća – za predsjednika 

- Ivan Horvat, vijećnik Gradskog vijeća – za člana 

- Vladimir Skendrović, vijećnik Gradskog vijeća – za člana 

- Irena Franceković, vijećnica Gradskog vijeća – za članicu 

- Damir Skok, vijećnik Gradskog vijeća – za člana. 

 

III. 

Međustranačko vijeće Grada Samobora utvrđuje zajedničke stavove kroz razmjenu 

mišljenja članova, unapređuje rad Gradskog vijeća Grada Samobora i razvija druge oblike 

međusobne suradnje između političkih stranaka zastupljenih u Gradskom vijeću Grada 

Samobora. 

 

IV. 

 Ovaj zaključak stupa na snagu danom donošenja, a objavit će se u Službenim vijestima 

Grada Samobora 

 

 

AD29.) 

MIRAN ŠOIĆ - Prelazimo na dvadesetdevetu točku dnevnog reda - Ostale 

informacije. 

Ono što je tu već bilo rečeno, da bi se sljedeća sjednica trebala održati 24. svibnja 

2018. godine, budući da već stižu oni praznici, pa već moramo održati neke rokove zakonski, 

prije toga koji jesu. 

 

Da li se još netko javlja? 
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LUKA TOMOVSKI - Bit ću jako kratak, samo jedna sitnica pod ostalim 

informacijama, koja mislim da je bitna, za Grad i da govori način na koji funkcionira naš 

Grad. Naime, projekt Gradonacelnik.hr. koji prati jedinice lokalne samouprave i bavi se njima 

dodijelio je, u razdoblju između ove dvije sjednice koje smo imali, Gradu Samoboru priznanje 

za izvrsnost pri upravljanju Gradom. Ovim putem bih čestitao gradonačelniku i njegovim 

zamjenicima i cjelokupnoj gradskoj upravi i zahvalio im na tako uspješnom vođenju Grada, 

koje priznaju i stručnjaci. 

 

MIRAN ŠOIĆ - Ima li još pitanja? Ako nema, zaključujem današnju 8. sjednicu 

Gradskog vijeća Grada Samobora. 

 Želim vas sretan Uskrs u svoje osobno ime i u ime Grada, tako da provedete ugodno 

ove praznike uz obitelji i da se vidimo vrlo uskoro na daljnjem radu. 

 

 

 Dovršeno u 18.45 sati. 

 

 

ZAPISNIČARKA   PROČELNICA   PREDSJEDNIK 

Nada Gorišek   Valentina Horvat, dipl.iur.  Miran Šoić 

    


